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Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 16 Eylül 2023 günü saat 10.30’da Kemerburgaz Metin Oktay Tesisleri’nde 
yaptığı toplantının tutanağıdır. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Değerli hazirun, toplantımıza başlamadan önce, telefonlarımızı lütfen sessize alalım. 
Saygıdeğer katılımcılar, yeni Florya’mız olacak, kaba inşaatı bitmiş, Kemerburgaz Metin Oktay 
tesislerinde, efsane kaptanımızın, tabii ki ismini taşıyacak olan tesisimize, hoş geldiniz. Kayıt 
masamızdan gelen bilgiye göre,  10.25 itibariyle 88 divan üyemiz ve 28 kulüp üyemiz 
bulunmaktadır. Açılış nisabımız olan 50’yi bulduğumuz, fazlasıyla bulduğumuz için toplantımızı 
açıyorum. 
Müsaadenizle kürsüye geçiyorum.  
Değerli Divan Kurulu üyelerimiz, bizleri ekranları başında ve Galatasaray YouTube kanalından 
takip eden üyelerimiz, değerli basın emekçileri, Galatasarayımızın sarı kırmızı renklerine gönül 
vermiş, hayatlarını armaya adamış kıymetli taraftarlarımız, Cumhuriyetimizin kurucusu, ebedi 
başkomutan, Gazi Mustafa Kemal Atatürk, vatan uğruna yaşamlarını yitirmiş kahraman 
şehitlerimiz, kulübümüzün kurucusu 1 numaralı üyesi Ali Sami Yen ve arkadaşları ile geçen 
toplantımızdan bu yana ebediyete intikal etmiş üyelerimiz için sizleri saygı duruşuna davet 
ediyorum. (Lütfen vefat listesini yansıtabilir miyiz?)  
3814 sicil numaralı Divan Kurulu üyemiz, eski Disiplin Kurulu üyelerimizden İsmail Okan 
Tekinşen, 4210 sicil numaralı Divan Kurulu üyemiz, Aziz Yüksel Akura, 4618 sicil numaralı Divan 
Kurulu üyemiz, Oğuz Başyazgan, 6251 Hüseyin Murat Öğe, 6435 Firuz Kısmet, 6858 Nur 
Aydınoğlu, 6873 Rıfat Yaşar Sirer, 7004 Mehmet Şenozan, 7216 Hüsnü Gündoğar, 7440 Eczacı 
Şerafettin Çelikbaş, 7699 sicil numaralı Divan Kurulu üyemiz, eski voleybolcularımızdan Oya 
Sungar, 8985 Nihat Gök, kulübümüzün 5972 sicil numaralı üyesi, Aliye Mefkûre Öktem, 9946 
Mehmet Rıfat Demirtaş, 9964 Sutopu ve Yüzme sporcumuz, Şerif Berk Bozkır ve son olarak, 
kulübümüzün 10334 sicil numaralı üyesi, Suat Köprülü ve aramızdan ayrılmış tüm 
Galatasaraylılar için sizi saygı duruşunu davet ediyorum. (Saygı duruşu yapıldı.) 
Buyurun oturabilirsiniz, ruhları şad olsun, çok fazla acı kaybımız olduğunu görüyoruz. Hepsine 
Allah’tan rahmet diliyoruz. Müsaadenizle yerime geçiyorum. 
Saygıdeğer hazirun, toplantı gündemimize geçmeden önce, su sporlarındaki önemli 
derecelerimizden, başarılarımızdan bahsetmek istiyoruz. Sözü Divan Kurulu yazman üyemiz 
yüzme ve kürek dallarında şampiyonlukları olan, Sayın Nilüfer Sanvar’a veriyorum. Buyurun 
 
Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar  
Cumhuriyetimizin 100’üncü yılında Galatasarayımızın yüz akları. 4-8 Ağustos tarihlerinde 
İstanbul'da düzenlenen Türkiye Arena Kulüplerarası uzun kulvar, genç ve açık yaş yüzme 
şampiyonası ve yıldızlar bireysel yüzme şampiyonası tamamlandı. Kulübümüz açık yaş 
erkeklerde Türkiye Şampiyonu oldu. Genç Kadınlar kategorisinde Türkiye Şampiyonu olan 
Galatasaray, Genç Erkekler kategorisinde Türkiye ikincisi, açık yaş kadınlar kategorisinde Türkiye 
3’üncüsü olmuşlardır. Aynı zamanda bu yarışlarda 3 tane yeni Türkiye Rekoru kırılmıştır.  
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Kürek: Bayanlar, U23 Avrupa Şampiyonasında milli takımımızı temsil eden bayan sporlarımız 
Avrupa 3’üncüsü olmuştur. İki tek dümencisiz. 4 çiftte Avrupa 3’üncüsü olmuşlardır. Erkeklerde, 
iki tek dümencisiz, Avrupa birincisi, dört tek dümencili Avrupa birincisi.  
Dünya gençler şampiyonası Paris’te yapıldı. İki tek dümencili, Dünya birincisi Aytemur Selçuk, 
Enes Biber. Dört tek dümencili Dünya 3’üncüsü Yusuf Ziya Ateş, Gökmen Kaan Sezer, Yiğit Yaşar 
Doğruok, Ahmet Erdem, Selin Boz.  
27 Ağustos – 3 Eylül tarihleri arasında Litvanya’nın Niga bölgesinde gerçekleşen 470 Dünya 
Gençler Şampiyonası sona erdi. 18 ülkeden 39 ekibin mücadele ettiği, 470 Dünya Gençler 
Şampiyonasında, Efe Tulçalı, Defne Danişmend ekibimiz, şampiyonayı 7’nci olarak tamamladı. 
31 Temmuz – 2 Ağustos tarihleri arasında düzenlenen, İtalya’da, yarışmalarda 11 ülkeden 171 
sporcumuz katıldı. Sporcumuz Eymen Pehlivan yarıştığı kategoride 2’ncilik ödülünü aldı. 
27 Temmuz – 5 Ağustos tarihleri arasında Fransa’da düzenlenen Tekno 293 sınıfında 5.06.U13 
kızlar kategorisinde Nil Erdamar Dünya şampiyonasında 3’üncü olmuştur. 2012 doğumlu olan, 
en küçük milli sporcumuz, kendi alt yapımızda yetişmiştir, Aslan kızımızı da tebrik ediyoruz. 
Bu kadar başkanım. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Divan Yazmanımız Sayın Nilüfer Sanvar’a teşekkürler. Tüm bu başarılı sonuçları alan, 
sporcularımıza, teknik ve idari kadroya ve Yönetim Kurulumuza lütfen kuvvetli bir alkış rica 
ediyorum.  
Şimdi gündemimize geçiyoruz. Gündemi tekrar okuması için, Nilüfer Sanvar’dan rica ediyorum. 
Buyurun. 
 
Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar  
Divan Kurulu.  
Gündem.  

1. Temmuz ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması.  
2. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması. 
3. Yönetim Kurulunun sunumu. 
4. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. 
5. Kapanış 

 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler. Şimdi okunan gündemi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy 
çokluğu ile kabul edilmiştir. 
Gündemin birinci maddesi ile devam ediyoruz.  
Temmuz 2023 ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. Ses kaydı çözümlenip, 
kontrol edilip, gsdivan.com Divan Kurulu internet sitesine yüklenmişti ama teknik bir aksaklık 
nedeniyle şu anda görüntülenemiyor. Ancak ilgili ses ve görüntü kayıtları ve konuşmacılara göre 
tasnif edilmiş, kesilip, saygıdeğer Divan Kurulu üyelerinin konuşma kesitleri sitede yüklenmiştir. 
Çözümlendiği ve siteye yüklendiği şekliyle, toplantı kayıtlarını oylarınıza sunuyorum. Kabul 
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edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Evet, Sayın Ayhan Özmızrak’ın bir karşı 
oyuyla oy çokluğu ile kabul edilmiştir. Düzeltiyorum.  
Gündemimizde Yönetim Kurulu sunumu bulunuyor. 3’üncü maddemiz. Bu maddeye geçmeden 
önce, Sportif A.Ş. Başkan Vekilimiz Sayın Erden Timur’un divana hitap edebilmesi konusunu 
oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Şimdi sözü 
Saygıdeğer Başkanımız Dursun Aydın Özbek’e vermek istiyorum.  
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Sayın Divan Kurulu Başkanım, değerli divan üyeleri, Lisemizin çok değerli müdürü, değerli 
Başkanım, değerli Başkanlarım, saygıdeğer hanımefendiler, beyefendiler, Divan Kurulunun çok 
değerli üyeleri, hepinize saygılarımı ve selamlarımı gönderiyorum. 
Yaz dönemi nedeniyle divan toplantılarımıza bir ara vermiştik. Bildiğiniz gibi son divan 
toplantısını Temmuzda yaptık. Ağustosta tatil yaptık. Bugün yaptığımız toplantının 
Kemerburgaz’da yapılması nedeniyle Divan Başkanlığımıza büyük bir teşekkür gönderiyorum. 
Tüm üyelerimizin gelip bu tesislerimizde gelinen son noktayı görmesi çok önemliydi. Onun için 
de bugün buradayız. Ben bu vesileyle aradan geçen 14 aylık süreçte yaptıklarımızı bu toplantıda 
siz değerli üyelerimizle paylaşmak istiyorum. Ama bundan önce Sportif A.Ş. Başkan Vekili Sayın 
Erden Timur’un futbol takımı hakkında yapacağı sunumu bir dinleyelim. Bu sunumu tüm 
üyelerimizin merak ettiğini biliyorum. Sunum sonrasında değerli hazirun konuşmama devam 
edeceğim. Sevgili Erden Timur’u kürsüye davet ediyorum. 
 
Sportif A.Ş. Başkan Vekili Erden Timur 
Teşekkürler. Değerli Divan Başkanım, saygıdeğer divan üyeleri, saygıdeğer Başkanım, değerli 
Yönetim Kurulu Üyelerimiz, saygıdeğer Lise Müdürümüz, değerli Başkanlarım, hanımefendiler, 
beyefendiler, öncelikle çok teşekkür ediyorum. Bu sunumu yapma, detaylı bilgilendirme fırsatı 
verebildiğim için, bilmiyorum sesim tam geliyor mu ama? Daha yüksek, değil mi? Çok yüksek 
sesle konuşamıyorum ama daha, deneyeceğim. Mümkün olduğum kadar özet yapmaya çalıştım. 
Dün malumunuz transferin son günüydü. O yüzden biraz akşam 10, 10.30’dan sonra 
Başkanımıza başladığımız zamanı gösterdim zaten, biraz önce. Daha da detaylı halini. Oldukça 
detaylı ama mümkün olduğu kadar vaktinizi almadan sunmak istiyorum. Başlayayım hemen, 
vakit geçmeden. Bu şöyle söyleyeyim. Gündemimiz. Hemen şuradan geçerek okuyayım.  
Evet, 2023-2024 yaz transfer değerlendirmesi, yani acendaya şey yapıyorum. Futbolcu ücret 
gideri, şampiyonlar ligi karşılaştırması. Yıllara dayalı gelir karşılaştırması. Gelir tablosu analizleri. 
Deloitte Money League ilk 20 gelir karşılaştırmaları ve UEFA raporları var. Hepsinin üzerinden 
mümkün olduğu kadar geçmeye çalışacağım. Bu, bu dönemki transfer dönemi yaş skalamız. 
Benim dikkatim çok dağılıyor. Rica edebilir miyim, eğer şey olursa, sizi kırmazsam. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Lütfen basın mensupları, fotoğrafçı arkadaşlar, lütfen şey yapalım. Görüntü alın ve lütfen 
yerinize geçin.  
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Sportif A.Ş. Başkan Vekili Erden Timur 
Bu, bu seneki yaş skalamız. Şöyle diyebilirim. Kadromuzun yaş ortalaması 25,9 oldukça genç, en 
yüksek yaşlı transfer ettiğimiz oyuncu. Cedric Bakambu 32 yaşında ve Günay Güvenç. Bu 
transferle ilgili manşetler, buradan sadece özet şöyle diyebilirim. Aldığımız. Biraz ses de var 
herhalde. Ben inşaattan alışığım ama, mesela Hakim Ziyech örneği, geçen sene kış transfer 
döneminde Paris’e gidiyordu. Son gün, evrak yetişmediği için, son gece, son saatte Paris Saint 
Germain’e gidemeyen, daha 6 ay önce bir oyuncudur. Wilfried Zaha bir sene önce 70 milyon 
Euro transfer bedeliyle transfer ediliyordu veya Ndombele 62 milyon euroya Tottenham’a 
transfer oldu. Davinson Sanchez, 42 milyon euroya transfer oldu. Ndombele Tottenham’ın 
tarihinin en yüksek bedelli transferi. Bu gibi başlıklar var bunun içerisinde, bunları böyle 
geçiyorum. Bu bir kıyas. Yıllara göre, aslında transfer harcanan para ile irdelenmesi gerektiği 
kadar, katılan değerle de yani çünkü siz, o futbolcuları bonservisi ile aldığınızda, bilançonuza bir 
değer olarak katıyorsunuz ve şu an kabul edilen, her zaman %100 gerçeği yansıtmasa da transfer 
market değeri var. Hepimiz de biliyoruz ki, işte Merkez Bankasında açıklanan endeksler de bazı 
araştırmalar neticesindedir. Yani bu transfer market value değeri, genel olarak bilançolarda 
kabul edilen değerlerden bir tanesi veya işte şu anki en önemlisi diyebilirim.  
Buradaki değerler, yani şöyle anlatmak isterim. 2012-2013 yaz sezonunda 22,4 milyon euroluk 
transfer harcaması yapılmış, bonservis harcaması bu. 47,1 milyon Euro değerinde oyuncu 
Galatasarayımıza kazandırılmış. Böyle, böyle gidiyor. Bunu kiradan arındırılmış yapmak 
gerekiyor. Çünkü bu bonservisi bize ait oyuncular değil, mesela 2019-2020 de 6 tane herhalde 
oyuncumuz veya 5 tane kiralık oyuncumuz vardı, Abdurrahim abi de burada, Lemina’nın, 
Seri’nin olduğu dönemde, çok değerli oyunculardı yani 20 milyon Euro transfer marketing, ama 
kiralık olarak almıştık. Bizim bu sene şöyle, kiralık oyuncumuzun değeri, toplam değer içerisinde, 
tarihteki en az olanı. Yani bu 150,85 milyon Euro, bu sene transfer ettiğimiz oyuncuların değeri 
içerisinde bir en son göstereceğim. Angelino var, bir de Ndombele var, bunların ikisinde de 
opsiyon hakları bizde, yani transfer etme hakları bizde. Geçiyorum. Yani bunu şöyle özetlemem 
gerekir. Çok daha az bir, zaten rakiplerimizin bizi bu konuda eleştirmeye çalışmasının sebebi bu. 
Aslında çok daha yüksek bedelli oyuncular aldık. Biraz da zorunluluktandı. Çünkü transfer 
limitimiz çok sınırlı olduğu için, federasyon transfer limitimiz bu sene, o yüzden daha çok free 
oyuncular almamız gerekiyordu. Onun da bir handikapı vardır. Free oyuncu, yaz antremanı 
yapmaz. Çünkü takımından ayrılmıştır. Dolayısıyla daha geç buraya adapte olur. Yani bunların 
oyuncuların aslında listesi. Hızlı, hızlı geçeceğim için buraları geçiyorum. Belki bir şeyle, ne 
diyeyim, online bir toplantı ile daha detaylı, çünkü burada zamanı da sıkıştırmak istemiyorum. 
Oldukça fazla şey var. Öyle geçiyorum. Ama bizim senemize geldiğimizde, toplam oyuncu 
burada yıl yıl şeyleri var. Yani 2015, 2016. Tüm oyuncuların transfer market piyasa değeri ve 
yapılan şeyler. Mesela kira olan yıl, bu seneydi. Yani burada birçok değerli oyuncu, bize kira, işte 
Nzonzi, 23 milyon Euro, kira olarak bizde veya Seri 25 milyon Euro kira olarak bizde olmuş. Kiralık 
da bir, o dönemin ticari dengesi içerisinde çok doğru bir stratejidir. Ama dediğim gibi, benim 
burada iletmek istediğim şey, ne kadar varlığın Galatasaraya kazandırılmış olduğu. Buradan 
geliyorum. Bu 21-22 senesi, bu geçen sene, bizim senemiz. Bu da bu sene. Buranın içerisinde, 
şöyle söyleyebilirim. Bir Ndombele var, kiralık. Ziyech kiralık ama onun sadece 1+1+, çok, hatta 
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şöyle bir şey söylendi. Bedelsiz kiralamalı, bedelsiz opsiyonlu, yani sene sonunda biz, bizde 
olmasını istersek, hiçbir para ödemeden Galatasarayın bonservisine geçmiş oluyor.  
Bu futbolcu net ücret gideri. Yıllara sâri gösterilen net ücret gideri. Birbirinden ayrı vergi oranları 
olduğu için, normal, net ücret giderini kıyaslıyoruz. Vergi oranından arındırılmış. Bu seneki net 
ücret gelirleri, 49,1, kış transfer dönemi olmadığı için, zaten hani oldukça da iyi bir takımımız 
var. Orada zaten 2023-2024 tahmini ama 49,1 şu anki sözleşmelerimizin şeyi, bunun içerisinde 
transferlerde biliyorsunuz takıma, yani kulübümüze bonservis katkısı ile de transferler yaptık. 
Kulüple sözleşme yapılarak, bu da çeşitli şeylerle konuşuluyor. O 49,1’in içerisinde bonservis 
yok. Pardon, sponsorluk yok. Sponsorluğu çıkarttığımızda 10 milyon bir sponsorluk var. 39,1’e 
düşüyor, yani Galatasaraya maliyeti, maaş bütçesinin 39,1, futbolcu maaşları bunlar. Bu yıllara 
sâri olarak görülebilir. Burada şunu söylemek istiyorum. Bugüne kadarki yıldız oyuncularla, en 
çok kurulu şeylerden bir tanesi de hepimizin işte hatırladığı, işte Drogba, Sneijder, Melo 
dönemidir. Çok da önemli, güzel bir dönem. Bu Türk futbol tarihinde ilk defa böyle bir kadro 
kuruldu. Yani benim bunu söylemem daha zor. Keşke benim yerime başkası anlatsa. O zaman 
ben şimdi kendi kendimizi şey yapıyormuşuz, övüyormuşuz gibi oluyor ama lütfen öyle 
anlaşılmasın.  
13 tane Drogba, Sneijder, Melo ayarında oyuncumuz var ve hepsi en çok, yani o kadar seviye ve 
beklenti yükseldi ki, işte Ndombele geldiğinde, yani bir dediğimiz oyuncu, geçen sene Napoli 
şampiyon olduğunda, 40 maç oynadı. Yani çoğunu sonradan girerek, geçtiğimiz yıllarda, biz 
oyuncu aldığımızda genelde eğer bonservisi ile alıyorsak bu büyük oyuncuları, çok da performe 
edemeyecek, yani daha doğrusu, mevcut son senesinde çok da performe etmemiş oyuncuları, 
Türk futbolu olarak tercih etmek zorunda kalıyorduk. Bazen de tabii çok iyi oyuncular da 
alıyorduk. O yüzden, bunu aslında oyuncu başına düşen ortalama bonservis diye, çünkü UEFA 
öyle bakar. Toplam oyuncu başına düşen bonservis diye veya değer oranında bonservis diye 
baktığımızda, değer oranında bonserviste şunu söyleyebilirim. Türk futbol tarihindeki en yakın 
şeyin, 5,8, 5,9 katı daha katma değerli bir iş yapmışız, yani X liraya, bugüne kadar, 2X diyelim ki, 
2,5X değerde oyuncu alınmış, biz X liraya, 15 veya işte 20X değerde oyuncu almışız. Bu çok 
önemli bir şeydir. Çünkü bilançonuza bu oyuncular değer olarak giriyor. 
Buradan şöyle devam etmek istiyorum. Bir de rekabette, aslında bizim mantalitemiz ve 
stratejimiz şuydu. Yeri gelmişken ona deyineyim. Genelde beklenilen şu, ya Türkiye'de gelir 
üretemezsin, gelir üretemediğin için küçülmen lazım. Bu bir belki kabul, belki öğrenilmiş 
çaresizlik. Onu nitelendiremem ama böyle bir kabulümüz var. Dolayısıyla hep küçülmemiz lazım. 
Giderlerimizi küçültmemiz lazım. Evet, kesinlikle küçültmemiz lazım. Ama neye göre? Yani 
kazandırdığımız değere göre küçültmemiz lazım. Asıl büyümek için ne yapmak gerekiyor? Çünkü 
dünya futbolunda önemli bir yere sahip olmamız gerekir. Yoksa, gitgide işte Türk futbolunun 
görüyorsunuz nasıl bir ivme kaybettiğini. Git gide eskiden Avrupa'da başarılı olmuş, kurucumuz 
Ali Sami Yen Bey’in temel ilkesi olan konudan tamamen uzaklaşır duruma gelmek zorundayız. 
Çünkü, şu tablolarla kısaca onu anlatayım. Burada şu var. 2021-2022 senesinde son 16’ya kalmış, 
diyoruz ya Şampiyonlar Liginde çeyrek finale kalmamız lazım veya Şampiyonlar Liginde 
gruplardan çıkmamız lazım. Gruplardan çıkınca, son 16’ya kalmış takımların, ortalama maaş 
gideri 290,8 milyon. Ücret gideri. Eleyenlerin ortalama ücret gideri 320 milyon Euro. Elenenlerin 
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ortalama ücret gideri 261,7 milyon Euro. Şimdi rekabet ettiğimiz alan bu. Adam, son 16’ya 
kalırsan, diyor ki 290 milyon Euro maaş gideriyle rekabet etmen lazım. Şimdi bu realiteyi biz 
kendi kendimize değiştiremeyiz ve bu realite için, çok yaratıcı, sıra dışı gelir üretmemiz lazım. 
Sıra dışı uygun transfer yapmamız lazım. Kılı kırk yarmamız lazım. Çünkü biz 290 milyon Euro 
diye bir maaş bütçesinin yarısını bile ödeyemeyiz. Dolayısıyla neler yapıldığını şey yapıyorum. 
Eğer çeyrek finale kalırsak, ortalama 320 milyon, eleyenlerin ortalaması 368, elenenlerin 271. 
Yarı final 472 milyon. Görüyorsunuz. Finalde de 519 milyon Euro. Burada biz bir önceki sene çok 
büyük bir değişiklik var mı diye bakıyoruz. 290’dı, 275, eleyenlerin ortalaması 240. Burada 340, 
orada 401. Zaten şöyle bir durum da var. Geçmiş yılları aslında transfer bedelleri olarak 
kıyasladık ya, ödenilen bonservis son 10 yıldaki transfer enflasyonu veya son 14 yıldaki, yanlış 
bilgi vermek istemiyorum, yaklaşık %90. Yani bir de böyle bir şey var. 10 sene öncesinin 20 
milyon bonservisi, bu sene eşittir, 27, 28, pardon, 37, 38 milyon. Dolayısıyla o günkü aynı para, 
bugünkü aynı para değil. Transfer enflasyonu diye bir şey de var. Bu 2019-2020, bakın doğru 
düzgün, hiç değişmiyor. Biraz düşüyor, o kadar. Dolayısıyla biz bu bütçelere, asıl bence 
tartışılması gereken, bir sonraki slaytlarımda onu da göstereceğim. Bu gelir bütçelerine nasıl 
ulaşabiliriz? Yani kendimizi küçülterek, belki becerilerimizden ötürü, belki imkânsızlıklarımızdan 
ötürü, sadece kendimize dönmediğimiz için, yani biz bunu yapamıyoruz. Daha iyisini yapmamız 
lazım demediğimiz için, naçizane belki genç bir kardeşiniz olarak, hadsizlik yapmak da 
istemiyorum ama, benim sosyolojik tespitim bu. Yani çünkü kendi yapamadığımızla 
yüzleşmemek için, küçülmemiz lazım demememiz lazım. Yapamıyorsak, küçülelim. Doğru bir 
söylem, kesinlikle. Beceremiyorsak, kulübümüzü riske atmayalım. Doğru bir söylem. Kesinlikle. 
Ama bu kulübün üyelerinin ben birazdan en sonunda onu rica edeceğim zaten. Bir oranı 
sorgulaması lazım. Kardeşim bu oranda ne yapıyorsun, bana bunun hesabını ver demesi lazım. 
En son ona geleceğim. Geçiyorum. Bu 2009-2010, şuradan kendim okuyarak da yaparsam daha 
size de dönmüş olurum. Çok pardon. 
2009-2010, buradan da okuyamıyorum. Bugüne kadar, 2023-2024 tahmini şeyidir. Gelirler, 
giderler. Yani toplam gelirimiz. Bunların hepsi şeyden alınmıştır. 60,1 milyon Euro, 2010-2011 
57,3, toplam böyle gidiyor. 96, 99, 94, 140, 151, 92 böyle gidiyor. Bu sene gelir bütçemiz, ki 
bunun çok önemli bir kısmı gerçekleşmiştir. Yani maç günü gelirinin büyük bir kısmı 
gerçekleşmiştir. Kombine satışıyla. Sponsorluk anlaşmalarının çoğunluğu gerçekleşmiştir. Bir 
kısmı da imza aşamasındadır. Bunların imza aşamasındakiler dahil. Yani bunun içerişinde, ya 30 
milyon daha sponsorluk bulacağız diye bir şey yok. 218 milyon Euro. Bu tarihin en yüksek gelir 
şeyidir. Dolayısıyla gelirin nereye gelebileceğinin bir göstergesidir. Doğru kadro ile doğru 
yapılanmayla. Bir önceki sene 79,9’dur şeyimiz. Ve burada da EBITDA’ları filan da göstereceğim. 
Şuradan aslında görebiliyoruz. Yani maç günü geliri, yayın geliri ve ticari gelir diye çıkarmışım. 
Şöyle yapayım. Yani 2009-2010, buradaki en önemli şeylerden birisi de yayın geliri. Yani bu 218 
milyona giden iş, yayın geliri bu kadar düşerken yapılmış bir şey. Geçtiğimiz senelerle, elma, 
elma kıyaslayabilmek için, yayın gelirlerinden yani Türkiye'deki aldığımız, lig ve kupa yayın 
gelirinden arındırılmış haline bakmak gerekiyor. Şimdi bu futbolcu net ücret giderinin gelire 
oranı. Benim bahsetmek istediğim şey bu. Herkesin Galatasarayı korumak için hesap sorması 
gereken oran bu. Çünkü ne kadar gider elde ettiğinin hesabını sorarsak, takımı küçültür, 
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küçültür, herkese de şirin görünmeye çalışılır. Çünkü hep akıllarımızda bu var. Halbuki geliri ne 
kadar ürettin, gideri ne kadarda tuttun ve bunun oranı ne? Hepimiz yani ticaretin temel şeyidir, 
gelirle giderin oranı. Buradaki net ücret giderinin oranı. Bakın %22,5, bu tarihin en düşük 
seviyesidir. Futbolcu ve bunun içerisinde, o oyuncular olan sponsorluk kısmı yok yani, o sanki 
tamamı Galatasarayın cebinden çıkıyormuş gibi, 49,1 onun yansıtmasıdır. Her türlü imaj hakkı, 
sözleşmesi. Her şey dahil. Yani sadece futbolcunun ücreti falan. Her şey dahil ve buradan da şu 
şeyi de çağrıyı da yapmak istiyorum. Lütfen bağımsız TFF’sinden, UEFA’sına, bağımsız 
kuruluşuna, herkes denetlesin, herkes. Onlarca defa denetlesin. Çünkü ahlaklı bir şekilde, doğru 
bir şekilde iş yapmanın bu memleketteki karşılığı, körü körüne, bilmeden, verisiz, gayretsiz, 
eleştirilmek olmaması lazım. Muhataba sorarak, tüm verileri alabilmek mümkün. Ben bunu, hep 
rakip takımlar böyle şeyler konuşuyorlar. Her türlü denetime, her türlü şeye, hangi Sportif A.Ş. 
ile yapılmış sözleşmeler, diğer A.Ş.’lerimizle yapılmış sözleşmeler, hepsi dahil. Yani zerre kader 
herhangi bir şey olmadığı anlaşılana kadar ben günlerimi, haftalarımı, aylarımı, ayırmaya 
hazırım. Çünkü bir şeyi içime sindiremiyorum. Gerçekten doğru iş yapmaya çalışırken, ben bu 
tabloları, akşam 10.30’dan sonra hazırladım. Bu rakamları, yani, vakit olsa size bir sürü UEFA 
raporu ile ilgili şey getirdim. Bu kadar analize, veriye sahip olmasak veya şahsen olmasam, bu 
döngüleri, bu şeyleri oluşturmanın imkânı yok. O yüzden denetiminin de sonsuz derecede 
yapılmasını rica ediyorum ki, herkes şunu desin, ya bu kelimesi, kelimesine, virgülü, virgülüne, 
doğru şeylerdir diye bunun da denmesini ben şahsen istiyorum, bekliyorum. Yani yüksek 
müsaadelerinizle. 
Burada şöyle bir şey var. Futbolcu net ücret gideri ve lig kupa yayın geliri hariç. Yani elma, elma 
ile kıyasladığımızda, net ücret giderini. Çünkü geçmişte 600 milyondu Türk futbolunun yayın 
geliri, yerli yayın geliri. Şimdi 90 milyon. Dolayısıyla onun 600 olması ile 90 olmasını etkileyen 
biz olmadığımız için, onun dışında, ondan arındırılmış olarak, yayın gelirlerini çıkarttığımızda, 
çünkü o zaman yayın geliri sizin çabanızla olan bir şey değil. Ama sponsorluk geliri, maç günü 
geliri, diğer gelirler, yönetimlerin çabası ile olan şeyler. Dolayısıyla böyle baktığımızda, 
bakarsanız, en az 43,1, tarihin net ücret giderinin, yayın gelirinden arındırılmış, toplam gelire 
oranı, 43,1. yani toplam gelirimizin %43’ünü futbolcularımıza ücret olarak ödemişiz. Bugün o 
rakamlar, 23,6, eğer bir de bunun üstüne, onu yapmaya vaktim olmadı. Keşke becerebilseydim, 
kazandırılmış kaynağa oranına bakarsak, yani %23,6 ile diyelim ki 500X kazandırmışsın, %43,1 
ile veya %46,7 ile 49’la, 100X kazandırmışsın. Yani kaç liraya kaç köfte olmuşun hesabı. Yani biz 
%23,1 ile bu kadar değerli oyuncular kazandırmışız, sadece giderleri mümkün olan, şey, seviyede 
tutarak değil, gelirleri nereye getirerek ve bu gelirlerin sponsorluk kısmı, son neredeyse, 2,5, 3 
ayda imzalanmıştır. Başkanımız da çeşitli kısımlarına değinecek, ama şunu da söylemek 
istiyorum. 
Bir nasıl anlatabilirim bilemiyorum ama yani bu konuda şöyle bir şey var. Ben sadece futbolla 
ilgilenen, futbol şubesinin bir şeyi gibi, aksettiriliyor ve anlatılıyorum, bunu da şöyle ifade etmek 
istiyorum. Yani giderin sorumlusu. Hayır. Yani şu gelir gider farkının bu kadar, geçen seneden bu 
kadar artmasının, son derece bunu samimiyetle söylüyorum. Financial fair playe takılmamak 
için, Suudi Arabistan devreye girdikten sonra, fiyatlar arttığı için, transfer yapabilmek için, belki 
%70, 80’ini birebir tek başıma görüşerek yapmaya çalıştım. Gelirinin de çok önemli bir kısmında, 
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çok büyük, gayretim, emeğim olduğunu da söylemek istiyorum. Bu tabloların geçen seneden bu 
seneye olan değişikliği ile ilgili de, bunu da takdirlerinize sunuyorum. Ben ve bu kadar oyuncuyu 
alırken ki şey yaparken, bir de bunlarla ilgileniyoruz veya birçok projeyle de ilgileniyoruz. Onu 
da anlatmak isterim. Bu tablo çok değerli, o yüzden, tüm Galatasaray üyelerinden, saygıdeğer 
Divan üyelerimizden hep talebim tüm yönetimlerden bunu isteyelim. Kardeşim, gelirinin, 
giderine oranı ne? Yayın gelirini bir tarafa bırak. Çünkü yayın geliri, yönetim olarak, işte senin 
katma değerin değil, senin katma değerinle üretilen gelirin, senin yaptığın sözleşmelere oranı 
ne? Lütfen Galatasarayın geleceği için, Galatasarayın büyümesi için, şimdi birazdan Deloitte 
Money League, ilk 20’deki şey, o seviyeye gelebilmemiz için, kulübümüzü küçültmememiz için, 
Türk futbolu büyütmek için, benim naçizane, samimiyetle ricam. Hep bunu sorgulayalım. Çünkü 
böyle kulübümüzü büyütürüz, bunları sorgulatırsak, o zaman şunu yapmak zorunda kalırız 
yönetimlere, gelir üret. Gelir üret. Gelir üret demiş oluruz. Benim naçizane ricam bu.  
Burada yayın geliri kırılımı var. Bakın, lig ve kupa yayını. UEFA. UEFA’da o yönetim zamanında 
şampiyonlar ligine kalınmışsa, o yönetimin kazandırdığı bir gelir, katma değer olduğu için, UEFA 
yayın geliri, okey. Oradaki şey. Ama yerli yayın geliri dediğim gibi, federasyonun anlaştığı bir şey. 
Şimdi 32 milyon Eurolardan, 34 milyon, 29 milyon, 32 milyon, 2018-2019 da 35 olmuş. Şu an, 
10,3. o da bu sene şu kadar puan kazanırız hesabından yola çıkarak yaptığımız tahmini. Belki 
10,3 olmayacak, 9 olacak. 9,5 olacak. Böyle şey de olabilir. Evet. Burada da işte o puan şey 
olmadan, 9,4’müş. Bu şekilde eriyor Euro.  
Yani buradaki şey şu, yayın gelirinin toplam gelirdeki oranına bakar mısınız? Yani lig yayın 
gelirinin, toplam gelirimizdeki oranı, nerelere doğru gidiyor? Yani geçen seneden bu seneye 
düşmesinin sebebi, geçen seneki toplam gelirimizin neredeyse, Euro olarak 3 katı, euroda da 
%35 bir devalüasyon olmasına rağmen, tam da Haziran sonrası, yani yeni bilanço dönemi 
sırasında, yani o kadar devalüasyona rağmen 3 katı bir şey var. Bu EBITDA şeyimiz. Tahminidir, 
şöyle söyleyeyim. Kurun bugünkü seviyesi ile alınmıştır. Orada da sonradan bir, çünkü şöyle bir 
şey de var. Herhangi bir veriyi veya kesiti o söylendiği dönemde alıp, o an videolaştırıyor insanlar 
ve o döneminden içeriğinden koparıp, bir yıl sonra başka bir şeymiş gibi anlatılıyor. O yüzden 
böyle kelime kelime detaylandırmak zorunda kalıyorum, kusura bakmayın. Bugünkü kur 
seviyesidir, yani 28,70’ti yanlış hatırlamıyorsam, alınan kur. Kur eğer artarsa, bu EBITDA 
düşecektir. O net. Kur sabit kalırsa, bazı şeylerde ortalama varsayımlar alınmıştır. O ortalama 
varsayımların üstüne çıkılırsa ve kur sabit kalırsa, yükselecektir tabii ki. Ama kurun 32’ler, 33’ler 
olması durumunda, böyle 20’lere, 15’lere düşüyor ama sonunda bu kadar şeye rağmen, bu 
kadar yayın geliri düşmesine rağmen, kurun 35’ler olduğunda, cari yılın, bu seneki bilanço yılının 
başlangıcı ile 35 dediğimizde, bir, neredeyse, %50’sinin üzerinde bir devalüasyon olmasına 
rağmen, kâr edecek bir yıl olacaktır. Bunu çok, ne diyeyim böyle, açık yüreklilikle söylemek 
istiyorum. Bu EBIT, orada bir A fazla kalmış. EBIT’in şeyi, yani yıllara sâri baktığımızda, yani şuna 
şöyle bakmamız lazım. Galatasaray tarihinde, böyle bir EBITDA veya böyle bir EBIT yok. Ha kur 
düştüğünü farz edelim. Yine en yüksek EBITDA’lardan birisi olacak. Yani EBITDA 15’lere, 17’lere 
düşmez, daha yüksek çıkar veya EBIT de öyle. Bu da vergi öncesi, kâr-zarar, yine dediğim gibi, 
bugünkü kur seviyesi ile ve burada şuna da bakmamız lazım. Onun için de dediğim gibi, gece 
Dubois’nın sözleşme konusu vardı, o da son ana kaldığı için, ondan sonra yani ben Başkanımızı 
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aradığımda, işte 10.30’da arabadaydım. Sayın Başkanımız da o sırada kulüpteydi. Hatta gece 12 
de kulüpten çıktı, kendileri de. Florya’dan geliyordum. O saatten sonra şey yaptığım için, buraya 
da şöyle bakmak lazım. Neyle kâr ediyoruz? Varlık satarak da kâr edilebiliyor, ki bu da futbolun 
doğal bir şeyi. Oyuncu satarak. Ama varlığınızı, ondan arındırılmışını yapamadım, sürem 
yetmedi, özür diliyorum. Ama buraya da şu, bu tabloya da bir ekonomi mantığıyla baktığımızda 
veya matematiksel baktığımızda, adil bakmamız gerektiği zaman, varlık satışından arındırılmış 
bakmamız gerekiyor. Yani biz şimdi bu sene kışın şu an 250 milyon euroluk Türk futbol tarihinin 
en değerli kadrosu var, elimizde. Açık ara. Bugüne kadarki en iyinin neredeyse, Galatasarayda 
iki katı, üç katı değere sahip şeylerden bahsediyoruz. Bonservisi ile. Kiralıkları çıkardığımızda, 
daha da şey, fazla. Çünkü bizde kiralık oyuncu çok az. Biz bu oyuncuları, kış transfer döneminde, 
bu bilanço yılı içerisinde, diyelim ki, bir anda 60, 70 milyon euroluk oyuncu sattık, EBITDA müthiş 
bir rakama gider. Bizim şu 48,8 in içerisinde, yani toplam gelirimizin içerisinde 10 milyon Euro 
civarı bir şey var. Toplam gelirimizin içerisinde, yani oyuncu satışımız, Mostafa Mohamed var, 
kiralıklar var gibi, onlardan gelen gelir. Başka bir oyuncu satışı barındırmıyor bu. Yani tahmini, 
kış transfer döneminde de şöyle bir oyuncu satarız filan, barındırılmıyor. Mevcudun göstergesi, 
yani yaptığımız bilançoda, mevcutta ne kadar sponsorluk anlaşması yapmışız ne kadar imza 
aşamasında, onların. Ne kadar tribün geliri elde etmişiz, kombinelerden, bir de şu an zaten az 
bilet kaldığı için, çoğu satılıyor. O çoğunun satılacağı versiyonuyla ki, yani satılacak kısım çok az 
olduğu için. Gelirde. Geri kalan her şey mevcut olan, yani biz bu vergi öncesi kâra veya o 
EBITDA’ya 30 milyon daha oyuncu satacağız, onu projekte ettik gibi herhangi bir şey yok, 
varsayım yok. Dolayısıyla şu EBITDA’ların ve vergi öncesi net kâr, net zararın içerisinde oyuncu 
satışı var. Bizim bu 48,8’in üzerinde Galatasarayın oyuncu varlığını eksiltmeyerek bu noktaya 
ulaşıyoruz. Bu da çok çok önemli bir konudur, onu da belirtmek isterim. 
Evet, buradaki 2022-2023 gelir gider tablosu. Netler. Maç günü geliri 25,9, yayın geliri 12,3, ticari 
gelir, bu. Ücret. Diğer, ebitta, futbolcu, böyle eksiler, artılar olarak gidiyor, vergi giderleri. Bu 
2022-2023, bu da 2023-2024, yayın geliri 43,5’e çıkıyor ama, Türkiye'den olan aynı seviyede, 10 
seviyesinde, geri kalanı UEFA’dan gelen. Ücret giderlerinin brütü, ücretin içerisinde tüm ücretler 
var, yani sadece futbolcu ücretleri yok. Hepsi var. EBITDA, finansal giderler. EBIT. Böyle, böyle 
tablo gidiyor. 
Buraya dikkatinizi çekmek istiyorum. Bu Deloitte, Deloitte’un yaptığı Money League diye, en 
yüksek geliri olan şeyler, kulüpler, 20 tane kulüp. 20’nci Newcastle United 212 milyon Euro, 
Everton, Leeds United 222,3, Leicester 252. Biz Leeds United’i şey yaparak, Leeicester seviyesine 
geliyoruz, bu seneki gelirler. Şimdi bunları, yayın gelirinden arındırılmış haline geldiğimizde, biz 
ilk 10’un içerisine giriyoruz. Yani bu şundan dolayı söylüyorum. Kulübün kendi yönetiminin 
çabasıyla üretilmiş gelirler diye baktığımızda, yayın geliri bunu şey olarak içermiyor. Burada 
şöyle bakayım. Bunlar küçük ama, yani Manchester City’nin mesela Broadcasting Revenue’su 
bu sene 294 milyon Euro. Real Madrid’in Broadcasting Revenue’su, 308 milyon Euro. Onu 
söyleyeyim. 
Match Day Revenue’ları tabii 373 milyon Euro, 318 milyon Euro, bu başka bir seviyeden 
bahsediyoruz ama dönelim şuraya bakalım. Bizim daha yüksek gelir elde ettiğimiz, Newcastle 
United’ın, Broadcasting, yayın geliri cirosu, 146 milyon Euro. Yani 212’nin 146’sını yayından 
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alıyor adam. Biz 240’ın 10’unu alıyoruz. Onların aldığı yayından, çünkü Newcastle United, 
Avrupa yayın geliri almıyor, Avrupa'da oynamadığı için veya işte Everton almıyor, Avrupa yayın 
geliri. Geçen sene Everton biliyorsunuz, son hafta ligde kaldı. Yani dolayısıyla, yapılmış olan şeyin 
ne kadar zor, yani onun birinci gün, şöyle söyleyeyim, ailesi cebine 136 milyon Euro koyuyor. 
Everton’ın geçen sene düşme şeyi, bir şeyle. Bizim ailemiz bize 10 milyon Euro veriyor. Birinci 
gün eksi 126 ile başlıyoruz. Birinci gün, kur %36 mı, 35 mi devalüe oluyor. Biz birinci gün maç 
gelirlerimiz, şunlarımız, bunlarımız bu kadar düşüyor, Türkiye'de enflasyondan dolayı, 
harcanabilir gelir, yani insanların harcanabilir geliri bu kadar düşüyor. Dolayısıyla spor 
kulüplerine vereceği para bu kadar düşüyor ve biz gelip, bu kadar olumsuzluğa rağmen, 
Newcastle United’ın, Everton’ın, Leeds United’ın daha üstünde gelir elde ediyoruz, bunun yani 
gerçekten tarifi zordur. Bunu yapmak, çok çok zordur. Bunu belirtmek istiyorum. 
Teşekkürler. Çok teşekkür ederim. Ve bunu da, bunları da analizlerle gidiyoruz. Ricam, 
saygıdeğer hem Divan Kurulu üyelerimizden hem şeylerden, veriye, dataya, bakın ben yani 
vaktinizi almamak için göstermeyeceğim ama bir sürü. Tüm bunları, bir tane UEFA raporudur 
şu. Yani şu gördüğünüz şey, bir UEFA raporudur. Bunlardan senede bir sürü rapor çıkıyor. Ben 
bu raporların çoğunu incelemeye çalışıyorum. Şey yapmaya çalışıyorum. Bir sürü detaya hâkim 
olmaya çalışıyorum. Bu bir, stratejidir. Yaptığımız zaten, strateji olmadan, böyle gelirlere, 
buralara bir anda ulaşılması mümkün değildir. Dolayısıyla detaylı analizle gidiyoruz. Bu, yani 
neyse, daha fazla şey yapmayayım. Burada da çeşitli UEFA raporları var. Onlara girmeyeyim, 
yani birçok, aslında ne kadar zor yaptığımızı anlatan, birçok UEFA raporlarından görüntüler var. 
Yani dünyanın nereye gittiğini, bizim nerede kaldığımızı gösteren, bunu böyle şey yapayım. Şunu 
söyleyerek bitirmek istiyorum. Hakikaten çok kolay bir şey olmuyor. Bizim bu ilerleyişi 
sürdürebilmemiz için, görüyorsunuz ki, Türk futbolunun da hızlı bir şekilde kabuk değiştirmesine 
sebebiyet verecek şeyler yapıyoruz ki, bu son derece bizleri mutlu ediyor. Çünkü Türk futbolunu, 
biz seçildikten, seçimden de hemen sonra, ben Galatasaraydaki iç toplantılarımızda da şunu 
diyordum, sadece Galatasarayın hedeflerini, çıkarlarını konuşursak, haybeye zaman harcamış 
oluruz, çünkü, bizim her toplantıda bir şeyimizin daha olması lazım. Artık 6 büyük Lig olacak, 
yani 5 büyük dünya ligi olmayacak, 6 büyük lig olacak. Bu liglerin içerisinde de Türkiye olacak. 
Bunu hatta, Başkanımız da federasyona gittiğinde, orada federasyondaki Başkanımıza ve 
yardımcılarına söylemiştim. Hatta bir Başkan Yardımcısı da dedi ki, ya biz bunu slogan olarak 
kullanalım. Hakikaten 6 büyük lig olması için, çok ciddi birliktelik gerekiyor. Sadece Galatasarayın 
kendi içinde değil, Türk futbolunun. Çünkü 6 büyük lig olursa, şu gördüğümüz gelirlerimiz 
bambaşka seviyeye çıkar. Giderlerimiz transfer ederken, maaş giderlerimiz en az 25, 30 düşer. 
En az, bonservis giderlerimiz düşer. Çok daha, 18, 19 yaşında yıldız, yani high level talent, yani 
yüksek derecede yetenekli oyuncuları çok daha rahat alabiliriz. Şu an alamıyoruz, gelmiyorlar 
bu lige yani. Oyuncuların son tercihi oluyoruz. Harcama limiti diye limitlerimiz çok, bu sene biz 
2 ay neredeyse, 2 aya yakın, harcama yapamadık. Harcama limitimiz olmadığı için. Şampiyonlar 
ligine kaldık, harcama limiti geldi. Geçen seneki gelirimiz çok, çok düşük olduğu için bu şeyde, 
harcama limitimiz de düştü. Son 3 seneki gelirin ortalaması. Bizle ilgili olan kısım geçen seneki 
gelirimiz. Ondan önce diğer yönetimlerle ilgili. Ama oyuncu satamıyoruz, çünkü harcama limiti, 
oyuncu satarsanız da artıyor, e şampiyon kadroyu korumak istiyoruz. Bu şey içerisinde, son 3 
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günde transfer yapmak zorunda kalıyorsunuz veya o dönemde yaptığınız transferleri, free 
oyuncuları almak zorunda kalıyorsunuz. Şimdi bunları yaşamamak için, çok daha büyük yerlere 
gelmek için, benim naçizane, yani affınıza sığınarak istirhamım, çok daha birlikte olmamız 
gerekiyor, bence. Hele bu sene, yani tabii ki seçim olabilir, saygı duyuyorum ama 
Galatasaraydan daha büyük bir gaye yoksa, zaten seçimi kimsenin umursamıyor olması gerekir 
diye düşünüyorum. İnsanın. Seçimi umursuyorsak o zaman ben bu seçimde, yani bizim 
seçildiğimiz dönemde, her ne kadar beni seçilmemiş görüyor olsalar da seçim sürecinde, tüm 
seçim şeylerinin içerisinde, hatta sunumları her şeyi yapıyordum. Orada bir şey söylüyordum 
hep, yani tanımadan sarıldığımsın şeyi vardı ya, yani bir manifesto gibi bir şey okumuştuk. Yani 
biz sonunda ne oluyor? Bir şey yapıyoruz, şampiyon oluyoruz. Birbirimize sarılıyoruz, bugün 
zaten kavga ediliyorsa, ne alemi var sonradan zaten hiçbir şekilde, her zaman birbirimize 
sarılacağımız insanların veya şampiyonluğun amacı, birbirine sarılmak, bugün birbirini 
kötüleyerek bir şey olmaya çalışıyorsak, demek ki çok basit bir turnusol, ben hep soruyordum o 
zaman, diyordum ki böyle böyle bir şey, sen Galatasaraylı mısın diyordum, bir daha bir şey 
söylüyor, sen Galatasaraylı mısın diyordum. Üçüncüsünü söyleyemez. Eğer Galatasaraylıysak, 
Galatasaraylıysa bir insan, bu kadar şeyde, hepimizin kenetlenmekten, birbirimize sarılmaktan, 
bu mücadeleyi birlikte vermekten başka bir çaremiz yok. Bizim de sonuna kadar, ne diyeyim, 
ellerinize, ayaklarınıza sarılayım, buna ihtiyacımız var. Çok, çok teşekkür ediyorum. Çok, çok 
saygılar sunuyorum. Çok teşekkürler. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sportif A.Ş. Başkan Vekilimiz sayın Erden Timur’a detaylı sunumu için teşekkürler. Ben sadece 
şunu belirtmek istiyorum. Gerçekten büyük olan kulüpler, Türkiye'nin en büyüğü, 
Galatasarayımız gibi, vizyon strateji ile uğraşır, küçük olan ve küçük kalmaya mahkûm kulüpler 
de dedikodularla uğraşır. Şimdilik bu kadar söylemekle yetiniyorum. Sözü sayın Dursun Özbek 
Başkanımıza veriyorum. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Değerli hazirun tekrar huzurunuzdayım, hepinize tekrar saygılarımı ve sevgilerimi 
gönderiyorum. Erden kardeşime yaptığı detaylı ve güzel sunum için çok teşekkür ediyorum. Bu 
süreçte, 2022’de başlayan sürecimizde, çok zor bir görev üstlendi. Gecesini, gündüzüne katarak 
çalıştı ve Türk futbol tarihinin, kadro değeri en yüksek takımının kurulmasında da çok büyük 
katkıları oldu. 
Bu kadro, sahip olduğumuz imkânları değerlendirme açısından da çok başarılı bir kadro oldu. 
Kendisine bu açıdan büyük bir teşekkür gönderiyorum. Erden’in, Galatasaray Spor Kulübüne 
benim yönetimime, bu yönetime katkıları, sadece kendisi çekinerek ifade etmeye çalıştı. Sadece 
futbolla ilgili değil. Erden, nerede Galatasarayın bir ihtiyacı varsa, orada. Sponsorluk 
çalışmalarında orada, inşaatlarımız var, orada. Dolayısıyla Galatasaraya katkısı çok büyük, Erden 
kardeşimin. Kendisine şahsım, Yönetim Kurulum ve bütün Galatasaraylılar adına büyük bir 
teşekkür gönderiyorum ve tekrar alkışlamak istiyorum kendisini. 
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Değerli hazirun, yaklaşık 2022 seçimlerinden sonra, 14 ay gibi bir süre geçti. Bu süre zarfında 
neler yaptığımızı sizlerle paylaşmak istiyorum. Futbolla ilgili, son derece detaylı, yaptığımız işi 
anlatan, bir çalışmayı biraz önce izlediniz. Galatasaray Spor Kulübü, tabii Galatasaray bir spor 
kulübü, fakat aynı zamanda, çok büyük, Türkiye'nin en büyük sivil toplum kuruluşu. Dolayısıyla, 
sporun yanında, yapması gereken bir sürü daha vazifesi var. Biraz onlardan bahsedeceğim. 
Örneğin, 6 Şubat depreminde, ülkenin %15’i yıkıldı. Büyük bir nüfus, orada çok zor günler 
yaşadılar, halen de yaşamaya devam ediyorlar. Depremin, değerli hazirun, 1’inci günü, deprem 
olduğu gece, sabahı, kulüpte toplandık ve aksiyon almamız gerektiği, oradaki bu deprem 
faciasının yaralarını sarmak üzere harekete geçmek mecburiyetinde olduğumuz kanaati 
yönetimde oluştu ve derhal aynı gece, aynı günün gecesinde, sevgili Erden Timur, arabasıyla 
deprem bölgesine hareket etti. Orada insani yardımlarımızı büyük ölçüde yaptık, bu arada 
camiada büyük bir kenetlenme var zaten, bu konuyu da biz hassasiyetimizi dile getirdik ve 
camiadan, şöyle söyleyebilirim. Bunlar benim lafım değil, ben bölgeyi defalarca ziyaret ettim. 
Oradaki insanların, hatta orada doğmuş, orada büyümüş, İstanbul'daki, Hataylı, Adıyamanlı, 
Maraşlı, Antepli kişilerin, boynuma sarılarak, söyledikleri söz şu var. Galatasaraya çok teşekkür 
ediyoruz dediler hep. Çünkü deprem zamanında, deprem döneminde, bölgeye hemen intikal 
ettiniz ve insani yardımları, mezralara kadar ulaştırdınız diye, boynuma sarılıp bana teşekkür 
edenler var. Bu teşekkür tabii, Galatasaray için, Galatasarayın büyüklüğü, Galatasarayın 
konulara duyduğu hassasiyet için önemli. Biz deprem bölgesinde, önce acil olarak barınma 
konumunu çözmek için, konteyner kentler yaptık. Antep’te ve Maraş’ta, NEF vakfı iş birliği ile, 
ortaklaşa yürüttüğümüz projelerde, büyük konteyner kentler yaptık. Fakat konteyner kent, 
bölge için çözüm değil, çünkü işgücü göçü var. Ekonomi bundan etkileniyor. O dönemde, 
bölgeye yaptığım bir ziyarette, sayın Bakanla konuşmak suretiyle, Galatasarayın kalıcı konut için 
de bu konuya destek verebileceğini kendisine söyledim. 300 konutluk, bölgelere dağılmış olarak, 
Hatay, Maraş ve Adıyaman’a dağılmış olarak, 300 konutluk bir söz verdim kendisine ve 
geçtiğimiz ay da Maraş’ta ilk temel atma törenini yaptık ve 100 konut için de harekete geçtik.  
Tabii değerli hazirun, şunu değerlendirmek gerekir. Deprem önemli bir faciaydı. Ama giderek 
toplumdaki hassasiyetin kaybolduğunu da hepimiz gözlemliyoruz. Benim çabam bu hassasiyetin 
kaybolmaması. Galatasaray Spor Kulübü gibi, diğer kurumların da, biz hep şunu söylüyorum. 
Bölgedeki konuşmamda da söyledim. Dedim ki, bu önemli bir konu. Yeşil sahalarda yarıştığımız 
gibi, hayırda da yarışmamız lazım. Oradakiler de bizim kardeşimiz. Galatasaray gereğini 
yapmıştır. Ben özellikle bu konuyla ilgili, yardım kampanyamızın devam ettiğini, dolayısıyla 
sizlerin de bu konuya lütfen, hassasiyet göstermenizi rica ediyorum. 
Diğer bir konu, değerli hazirun, çok yakın zamanda bir sermaye artışı yaptık. 540 milyon lira olan, 
Sportif A.Ş.’nin sermayesini 1 milyar 80 milyon liraya yükselttik. Çok başarılı bir sermaye artışı 
oldu. Dolayısıyla katılım %100’e yakındı. Burada da emeği geçen herkese teşekkürü borç 
biliyorum.  
Sponsorluklar. Erden kardeşim de biraz önce bahsetti. Elbette ki, kulüplerin yaşaması için, 
gelirlerini artırması, mücadele gücünün yükselmesi için, gelirleri artırma ihtiyacı var. 
Galatasaray Spor Kulübü tarihinde, rekor seviyede, gelmiş, geçmiş rekor seviyede 
sponsorluklara imza attık. Onun için, gelirimiz özellikle Sportif A.Ş.’de 200 küsur milyon euronun 
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üzerine çıkıyor. Bu sponsorluklarda çalışmalarımız, sponsorluk arayışında çalışmalarımız bitmiş 
değil. Fakat şurasına çok dikkat etmek lazım. Bu sponsorlukların artmasında, evet bizim 
faaliyetimiz var, çalışmalarımızı yoğunlaştırdık. Fakat mücadele ettiğimiz sahalarda, kimlerle 
mücadele ettiğimizi, nasıl bir mücadeleyi, taraftarlarımıza, insanlara seyrettirdiğimizin de önemi 
var. Dolayısıyla kurduğunuz takımın, oynayan kişilerin, karakteri, becerisi, sahada koyduğu 
performans, son derece önemli. 
Bu çalışmalarımız bitmedi. Bitmedi. Devam ediyor. Dolayısıyla sevgili Erden kardeşimin söylediği 
gibi, size sunduğumuz tabloda, imzaladığımız sponsorlukları size aktardık. İnşallah, genel 
kurulda, o rakamı daha büyütmüş olarak, yeni sponsorluklarımızı da ilave etmiş olarak sizlerle 
paylaşırız.  
Devam eden projelerimiz var, değerli hazirun. Riva’dan başlamak istiyorum. Riva’da, 
Galatasarayın Riva projesi, bugüne kadar Galatasaraya yaklaşık 170 milyon dolar çerçevesinde 
bir fayda sağlamıştır, bir getirisi vardır. Şu anda birinci ve ikinci fazlar bitmiş durumda. 3’üncü 
fazın çalışmaları yapılıyor. Riva’daki çalışmalarımız da, son derece yoğun bir şekilde devam 
ediyor. Peki, Riva’da, önümüzde ne var diye basit bir hesap yaptığımızda, önümüzde, değerli 
Galatasaraylılar, yaklaşık 130 tane villa, yani yaklaşık 30 bin metrekarelik bir imar açısından 
söylüyorum, Galatasaray’ın bir stoğu var. Bugünkü satış fiyatlarıyla dikkate aldığımız zaman, bu 
stoğun değeri yaklaşık 2,5 milyar lira çerçevesinde, yani basit bir hesap yaptığımız zaman, 2,5 
milyar daha getirimiz var. Zaman içinde, inşaat maliyetleri artmasına bağlı olarak, satış 
fiyatlarının da artmasını dikkate aldığımızda. İfade ettiğimiz rakamların değişeceği, yukarıya 
doğru gideceği de kesin. 
Değerli hazirun, diğer önemli bir projemiz, Mecidiyeköy’deki rezidans olarak yaptığımız binamız. 
Daha önce de ifade ettiğimiz, yaptığımız lansmanda büyük bir kısmını sattık. Bunların 
realizasyonunu gerçekleştirdik, kontratları yapıldı. Ödemeleri yapıldı. Mecidiyeköy’deki binanın 
bugünkü finansal durumuna baktığımız zaman, şu durumdayız. Bildiğiniz gibi, Ziraat Bankası ile 
yapılan anlaşma çerçevesinde şunu söyledik. Dedik ki, Florya’daki 40 dönümlük arsanın satın 
alması için bize vereceğin 1 milyar 85 milyon TL’lik kredinin, teminatı bu Mecidiyeköy’deki 
yaptığımız rezidansların satışından gelecek kaynak. Projemizi anlattık, onlar da uygun buldular. 
Bize 1 milyar 85 milyon lirayı vermek suretiyle, biz de üzerinde antrenman yaptığımız tesislerin 
40 dönümlük kısmını satın aldık. Peki, ne oldu ondan sonra? Yani biz böyle bir proje sunduk da, 
gelişmeler nasıl, satışlar nasıl gitti? Durum şu, değerli hazirun. Şu an, geçtiğimiz hafta başı 
itibariyle, daha doğrusu, bu hafta. İçinde bulunduğumuz hafta itibariyle, çünkü Mecidiyeköy’de 
yapılan satışların tamamı, nakit ve çek senet olarak, Ziraat Bankasında bloke oluyor. Hafta başı 
itibariyle, hesapta 848 milyon TL nakit, yaklaşık 260 milyon TL de senet vardı. Senetler öyle uzun 
vadeli senetler değil, ortalamasını aldığınız zaman, 2,5, 3 aya gelen, çünkü ödenmiş, ödenmiş 
satışlardan, kısa vade, ortalama itibariyle söylüyorum. O tip senetler. Derhal ben Ziraat Bankası 
ile konuştum. 1 milyar 85 milyon liralık borcumuzun 848 milyon lirasını dedim derhal alın. Faiz 
çalışmasın, çünkü faizler de artık rahatsız edici boyutlara geldi. Hatta, şu anda kendileriyle 
pazarlık halindeyim, tamamını kapatmak üzere, bir kendilerine teklif sundum. Çünkü içeride 
mevcut senetlerimiz, çeklerimiz var. Bunların da dikkate alınarak, bir defa 1 milyar 85 milyon 
liralık borcumuzu ödemiş olalım diye bir öneri götürdüm. Dün itibariyle bir toplantı yaptık, 
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büyük bir ihtimalle kabul ediyorlar. Yani önümüzdeki haftaya geldiğimiz zaman, Florya arsasının 
satın alınan 1 milyar 85 milyon bedeli, tamamen ödenmiş olacak.  
Peki, biz tamam Başkanım, yaptık. Mecidiyeköy’ü sattık. İnşaata ne zaman başlayacağız? Evet. 
Bizim size sunduğumuz, bakın burada şeyi getirdim. Sizden yetki istediğimiz günlerde, 2022’de 
burada size bir broşür dağıttık, orada da bazı ifadeler kullandık. Dedik ki, değerli Galatasaraylılar, 
biz bu inşaatı, Mecidiyeköy’deki inşaatı veyahut da Kemerburgaz’daki inşaatı, mevcut daireleri 
satıp, elde ettiğimiz finansman çerçevesinde yapacağız dedik. Dolayısıyla aynı şeyi takiben, 
durum şu, biz Mecidiyeköy’deki daireleri, bize güveniyor, güvendiler, satın alan kişiler, sattık. 
Öncelikle 1 milyar 85 milyon liralık borcumuzu ödedik. Geriye şu anda stoğumuzda orada 
yaklaşık 700 milyon TL’lik gayrimenkulümüz var. Bunun pazarı da hazır. Şimdi bu 700 milyon 
TL’lik kısmın satışı suretiyle, elde edeceğimiz fonla, çok kısa sürede, önümüzdeki yani zaman 
vermek istemiyorum. Bazen aksaklıklar oluyor, dolayısıyla bu konuşmalar da kayda geçtiği için, 
ya Başkan sen şöyle demiştim, bak yapmadın, 1 hafta, 10 gün, 1 ay geciktin gibi, eleştirilere 
sebep oluyoruz. Fakat değerli hazirun, şunu bilmenizi istiyorum. Biz o gün sizden seçilirken, biz 
o gün sizden yetki isterken, ne söylediysek, ne söylediysek, noktasına, virgülüne kadar, aynı 
şeyleri yapıyoruz ve aynı tarzda yapıyoruz.  
Onun için, bizim söylemlerimizin dışında, sizden aldığımız yetkilerin dışında, hiçbir faaliyetimiz 
yok, fazlasını yapmaya çalışıyoruz. Ama en çok dikkat ettiğimiz konu, sizden aldığımız yetkiyi 
tahrif etmemek, onu yanlış kullanmamak, veyahut da onun dışına çıkmak gibi hiçbir niyetimiz 
yok ne benim ne de Yönetim Kurulu arkadaşlarımın. 
Değerli hazirun, bir sonraki projemiz, şimdi içinde bulunduğumuz Kemerburgaz. Kemerburgaz’ı 
da biz yine aynı broşür içinde anlattık. Dedik ki, biz buraya o ki, Galatasarayın çıkış projesi olarak, 
Galatasarayın önümüzdeki 15, 20 yılını dizayn edecek olan projemiz, Florya diye söyledik. Bunu 
yapabilmek için, Florya’nın taşınması gerekli olduğunu, bir Kemerburgaz’a taşınması gerektiğini 
de ifade etmiştik.  
Evet. O çerçevede faaliyetlerimize başladık. Kemerburgaz tesislerinde, küçük bir gecikme varsa 
bile, size verdiğimiz tarihlerde, bunun sebebi de Şubat ayında, Türkiye'nin yaşadığı deprem 
faciası nedeniyle, konsantrasyonumuzun biraz deprem bölgesine, o günkü konjonktüre 
kaymasından kaynaklanıyor. Ama bugün özellikle ben sayın Divan Başkanından rica ettim. 
Dedim ki, ya Sayın Başkanım, burası Galatasarayın evi, aynı Florya gibi, stadımız gibi, Hasnun 
Galip gibi, Kalamış gibi, Ada gibi, burası da bizim bir yerleşkemiz, ben istiyorum ki, insanlar 
buraya gelsin, güzel bir mahal. Burada vakit geçirmek için, burada bakın, bu yaptığımız tesisler. 
Projenin birinci fazı. Projenin birinci fazı, projenin, Florya’nın buraya nakledilmesi için gereken 
fazı. Arazimizin 3’te 1’ini kullanıyoruz şu anda, 3’te 2’si daha ham vaziyette duruyor. Orada da 
projelerimiz var. Anlattım size. Dolayısıyla bu mekânların yaşaması için, buraya sahip çıkılması 
için, bütün Galatasaraylıların, genel kurul üyelerinin, bütün Galatasaraylıların, burayı görmesi, 
buraya gelmesi, burada olmasının çok büyük faydası var.  
İşte gördüğünüz gibi, burada şu anda birinci fazda 14.500 metrekare kapalı saha var. 5 kat. 
Bunun altında otoparkımız var. Yukarıda konaklama tesisimiz var. İşte buralarda fitness, 
soyunma odaları, son derece modern, son derece Galatasaraya yakışır bir tesisi yapıyoruz. Çok 
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kısa sürede de bitireceğiz. Çünkü acelemiz var. Acelemiz ne için var? Florya’nın buraya taşınması 
lazım. Onun için acelemiz var.  
Şunu dikkate almanızı istiyorum. Her konuşmamda ifade etmeme rağmen, belki eksik kalan 
tarafları olmuştur diye düşünüyorum. Florya’daki yerleşkemiz, yapanlardan Allah razı olsun. O 
dönem için Galatasaraya çağ atlatmıştır, Galatasaraya, Galatasaray futboluna büyük katkı 
vermiştir. Oradaki yerleşkenin, akademisi, store’u, konteynerleri, A takımının konak, bunların 
hepsinin toplam, total metrekaresi, 4.500 metrekare. Burada sadece birinci fazın miktarı 14.500 
metrekare.  
Şimdi Galatasaraya yakışan bir tesis, yakında hizmete girecek. İnşallah yine hep burada bunun 
açılışını da yapacağız ve demin Erden’in ifade ettiği gibi, getirdiğimiz çok değerli futbolcularımızı, 
kendi çocuklarımızı burada eğitip, onlara bu güzel mekânda idman yapmalarının fırsatını 
sağlayacağız. 
Değerli hazirun, bir sonraki projemiz Florya. Florya, demin de ifade ettim. Galatasarayın 
önümüzdeki 15, 20 yılını dizayn edecek bir proje. Artık rakam telaffuz etmek istemiyorum. 
Çünkü konuştukça, sataşmalar artıyor. Konuştukça, etraftan, bizi paçamızdan aşağıya çekmek 
isteyen insanlar artıyor. Buradan onlara da sesleniyorum. Herkese sesleniyorum buradan, ya biz 
yukarıya doğru itmeye çalışıyoruz. Sen de gel benimle beraber yukarı. Sen de benzer faaliyetleri 
yap, siz de yukarıya doğru çıkın. Hayır, sen yukarıya gitme. Ben seni bir aşağıya çekeyim. Sen 
bulunduğun zemini terk etme gibi bir anlayış var. Onun için korkuyorum. Bazı şeyleri telaffuz 
etmekten korkuyorum. Ama değerli Galatasaraylılar, şu kadarını bilin. Florya projesi, 
Galatasarayın geleceği demektir. Florya projesi, Galatasarayın geleceğini dizayn eden projedir. 
Ne olur, ne olur, ne olur, bize bu çalışmalarımızda destek verin. Galatasaray için destek verin, 
bizler için değil. 
Evet, aynen şu broşürde ifade ettiğim gibi, bu broşürde ne yazıyorsa, aynısını yaptığımızı 
söylemiştim. Stadın yanında hem spor salonunu hem spor salonlarını, salon sporlarını orada icra 
edebilmek ve Galatasarayı bir bütün haline getirmek, işte futbolu ile, salon sporlarıyla, 
yüzmesiyle bir araya getirebilmek için, 60 dönümlük bir arazi, 49 yıllığına Galatasaraya tahsis 
edildi. Onun da proje çalışmaları şu anda yapılıyor. Plan çalışması içinde, geçen hafta 
Ankara’daydım, sayın Bakanla da görüştüm. Planımız orada bitmek üzere. Askıya çıkmasını 
bekliyoruz. Askıya çıktıktan sonra, biliyorsunuz belli bir süresi var, 1 ay gibi. Ondan sonraki 
dönemde proje çalışmalarını yine size o mekânda anlatmaya çalışacağım. Dolayısıyla o proje 
üzerinde de tenkitleriniz, yapmak istediğimiz şeyler ne varsa, ama bütün bunların hepsinin 
içinde şu var. Galatasaray camiasının bütünlüğünü sağlamak için, orada yapacağımız projede de, 
siz değerli üyelerimiz için, buradaki projede de siz değerli üyelerimiz için mekânlarımız var. Ben 
istiyorum ki, Galatasaray Spor Kulübünün çok değerli üyeleri, Galatasaraylılar, bu mekânlarda 
bir araya gelme fırsatı bulsun. İşte adamızda olduğu gibi, işte Kalamış’ta olduğu gibi. 
Dolayısıyla çalışmalarımızı bu yönde, bütün hızıyla, devam ediyoruz. Büyükçekmece arsası, 
Büyükçekmece arsası da aynı şekilde, stadımızın yanındaki arsa gibi, plan çalışması içindedir. 
İlgilenen üyelerin, konuyla ilgili bilgi almak istedikleri zaman, bana gelmeleri, yanlış bilgilerle 
donatılmalarının Galatasaray için fayda üretmediğini belirtmek istiyorum. 
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Gece, gündüz demeden, bizim size verdiğimiz sözleri yerine getirmek için, değerli hazirun, 
Yönetim Kurulu arkadaşlarımla beraber inanılmaz bir efor sarf ediyoruz. Meyvalarını 
gördüğümüz zaman da, sizlerle paylaşmak bize büyük mutluluk veriyor. Diğer bir konu, 
Galatasaray Adası, bildiğiniz gibi, Galatasaray Adası, 2 seneden beri, siz değerli üyelerimize 
hizmet veriyor.  
Bu sene biraz daha dekorasyon kısmını tamamladık. Güzel bir sezon geçirdiğimizi düşünüyorum. 
Orada da 2 tane husus var. Bir, imar plan çalışmaları bitmişti. Proje uygulamasına geçmek 
üzereyiz. Ama sezon devam ettiği için, şu anda o çalışmaları yapamıyoruz. Sezon sonunda, yani 
önümüzdeki aydan sonra, arkadaki eski küçük havuzun olduğu yerdeki, kazıklar çürümüş.  
Günkü teknoloji ile onu yapanlara da teşekkür ediyorum. O günkü teknoloji ile yapılan şey, artık 
hizmet etmez durumdaydı. Söktük döşemeleri ve şimdi kazıkları yenilemek suretiyle, orada da 
çok güzel bir etkinlik alanımız. Bu arada kışın da hizmet vermesi için Adanın, kapalı bir 
restaurantta, bir balık restoranında, sezon sonu itibariyle devreye almaya çalışıyoruz.  
Şimdi değerli Galatasaraylılar, projelerle ilgili anlatmak istediğim kısım bu kadar.  
Dün, voleybol takımlarımızın sezon açılış törenini yaptık, çok güzel bir kutlama yaptık. Adada da 
basketbol kadın takımımızın sezon açılışı vardı. Amatör sporları da biraz önce, değerli Divan 
üyesi kardeşim anlattı. Son derece başarılıyız. Başarıyı şöyle, yetiştirici kulüp olma özelliğimizi 
kaybetmemişiz. Özellikle voleybolda alt yapıdan gelen kişilerle kurulan bir takım. Bir iki takviye 
ile sezona başlıyor. Bütün amatör sporcularıma, herkese yeni sezonda başarılar diliyorum. 
İnşallah yüzümüzü ağrıtacak, olimpiyatlara katkı verecek çalışmalarını da hep beraber 
izleyeceğiz. 
Bu arada değerli hazirun, Mustafa Kemal Atatürk’ün bize emanet ettiği Cumhuriyetimizin 
100’üncü yılını, Galatasarayımıza yakışır bir şekilde kutlamak, bizim için çok önemliydi. Çünkü 
Galatasaray her zaman ifade ettiğimiz gibi, cumhuriyetin yüzüdür değerli arkadaşlar. Geçen 
sezon başlayıp, bugüne kadar devam eden kutlamaları, Ekim ayının son haftasında yapacağımız 
bir konserle taçlandırmak istiyorum. Yapmayı planladığımız bu konsere, tüm Galatasaraylıların 
katılmasını, özellikle rica ediyorum. 
Yaptığımız tüm çalışmaların bir gayesi var değerli arkadaşlar, o da Galatasaray’ımızı rekabet 
ettiği tüm branşlarda, sürdürülebilir sportif başarıya çocuklarımıza, torunlarımıza, gurur 
duyduğumuz bir şekilde bırakmak. Bunun için tüm camiamızda bir sevgi iklimine ihtiyacımız var 
dedik. Biz bu sevgi ortamını sağlarsak, her türlü zorluğun üstesinden geleceğimize inandık. 
Bugün geldiğimiz nokta da tam bunun tezahürü. Bakın o kadar güzel şeyler ifade ediyoruz ki, 
projelerimizi yapıyoruz, gelir miktarlarımızı artırmışız, sportif başarılarda en öndeyiz. Bunun bir 
tek sebebi var. Bunun bir tek sebebi var değerli hazirun, camiamızda oluşan sevgi iklimi ve barış 
iklimi, bunun motorudur. Eğer bunu, bir gün kaybedersek, bu projelerin hiçbirisini yapamayız, 
hiçbirisinde başarılı olamayız. Birbirimizi severek, daha iyisi için tartışarak ve her zaman birlikte 
çalışarak, Galatasaray’ımızı daha iyi noktalara ulaştıracağımıza inancım son derece yüksek, 
değerli hazirun, hepinize sevgi ve saygılarımı sunuyorum. Yeni mekânımıza hoş geldiniz 
diyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 



17 
 

Saygıdeğer Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek’e teşekkürler. Detaylı sunumu, açıklamaları 
için. Yönetim sunumları bitti mi acaba? Şimdi Sicil Kurulu Başkanımız Sayın Gürkan Eliçin, kısa 
bir sunum yapacak. Buyurun Gürkan Bey. 
 
Sicil Kurulu Başkanı Gürkan Eliçin 
Sayın Divan Kurulu Başkanım, sayın Divan Başkanlık Heyeti, sayın Kulüp Başkanım, sayın Yönetim 
Kurulu üyeleri, eski Başkanlarım, değerli Divan Kurulu üyeleri, sevgili Galatasaraylılar, hepinizi 
saygıyla, sevgiyle selamlıyorum. Malum üye alım döneminin tam sonlarına yaklaşırken, bir sürü 
sorunun kafalarda çengel bıraktığını bildiğim için, çok kısa bir sunumla, durumu sizlere arz etmek 
ve bu vesileyle de camiamızla paylaşmak istiyorum. 
Malum şu anda görevim gereği herhalde camianın en popüler insanıyım. Bir ay içerisinde de 
tahmin ediyorum, bu çok değişecek. Farklı bir noktaya evrilecek. Şimdi ilk önce size durumu 
göstereyim. Pardon bu arada sayın Lise Müdürümüzü selamlamayı unuttum. Sayın Lise 
Müdürüm, hem kutluyorum, hem de sizi aramızda duyduğum onuru ve keyfi paylaşmak 
istiyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Kendisi divan üyemizdir aynı zamanda. 
 
Sicil Kurulu Başkanı Gürkan Eliçin 
Evet, değerli Galatasaraylılar, ben bu göreve gelmeden evvel de 7 sene sicil kurullarında değişik 
başkanlarla görev yaptım. Son yıllarda gördüğümüz katılım, hiçbir dönemde olmadı. Yani 700, 
800 seviyesinde olan talepler, bugün 2.095 sayısına ulaştı. Üstelik de gördüğünüz gibi, herkes 
tüzüğü belki ezbere bilmiyor ama, sadece hatırlatmak amaçlı söyleyeyim. A grubu olarak 
gördükleriniz, Galatasaray Lisesinde okumuş olan üye adaylarımız. C grubu olarak gördükleriniz, 
eski sporcular ve tüzüğümüz gereği, A ve C üzerinde hiçbir kısıtlama yok. Bir kısıtlama hariç, onu 
birazdan açıklayacağım. D grubu olarak gördüğünüz 566 kişilik başvuru paketi, üye eş ve 
çocukları, çoğunlukla da çocukları, çoğunlukla evlatlarımız ve son E grubu da 1.258 kişi. Peki, 
tüzüğümüz ne diyor? Tüzüğümüz diyor ki, her halükârda bir takvim döneminde alabileceğiniz 
üye sayısı, en fazla 400 olabilir diyor. 400’ün üstünde kaydettiğiniz her üyeyi, geriye doğru iptal 
ederim diyor. Tüzük bu konuda son derece net. Dolayısıyla eğer A, biliyorsunuz Liseliler, B 
Başkan kontenjanı ki, takvim yılı içerisinde kullanıldı bile, 15 adet. C eski sporcuları 
topladığımızda, B ve E grubu için kalan kontenjan sadece 114 kişi. Gördüğünüz üzere. Yani 1.800 
kişiden fazla bir D ve E grubu paketinde, sadece 114 kişi alacağız. Başka türlü söyleyeyim. Sadece 
evlatlarımızı almaya karar versek, öyle bir karar alsak, D grubundan 114 evladımızı alsak, 452’sini 
alamamış olacağız. 452 ana, baba, eş yine bana diyecek ki, oğlumu, kızımı üye yapmadın. Bu 
gerçeği bir kere hepimizin bilmesi lazım. Bu arada da eski başkanlarımızın torunları var. 5 
torunumuz var. Yani onlar da sonuçta başımızın tacı. Şimdi peki, ne yapmak lazım? Ne yapmak 
lazım? Şimdi şu algıyı kırmak lazım. İşte Galatasaray Lisesinden geliyorlar, başka takımlarla 
gönüldaşlıkları var ama Sicil Kurulu ve Yönetim Kurulu bunları üye yapıyor. Bu algı tamamiyle 
yanlış. Galatasarayın Sicil Kurulunun da, camiasının da imkânları var. Bu imkânlar çerçevesinde, 
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sadece A grubu, yani liselileri değil, eski sporcuları ve hatta üye çocuklarını da ciddi bir şekilde 
taramadan geçiriyoruz. Başka kulüple gönüldaşlık veya tüzüğümüzün 1’inci maddesi ile 
uyumsuzluk tespit edersek, o zaman bunları yapmama hakkımız var.  
Bir kere bunu tüm Galatasaraylıların bilmesini istiyorum. Sicil Kurulu olarak da biz bu 
görüşümüzün ve tutumumuzun sonuna kadar arkasındayız. Tabii detayına girmiyorum, ne gibi 
araştırmalar yapıyoruz? Ama bu araştırmaları yapmamız da yasal. Çünkü başvuru sırasında tüm 
üye adaylarından, kişisel verileri koruma kanunu çerçevesinde izin alıyoruz. Bu izin 
çerçevesinde, tüm araştırmaları yapma hakkımız da var. Peki, şimdi 566 üye eş ve çocuğu, 
çoğunluğunu çocuğu diye anlayın. Bu nasıl olacak? Bakın bu slaytta tekrar, tekrar başvuruları 
sizin bilginize sunmak istiyorum. Örneğin D grubunda, yani üye eş ve çocuklarında, 5 ve daha 
üzeri başvuru yapmış, şimdiye kadar, 30 üye çocuğumuz var. Aslında, 29. Bir tanesi de üye eşi. 
Keza, E grubunda 6 kere başvurmuş, 28 kişi var. 7 kere başvurmuş, 6 kişi var. 8 kere başvurmuş 
5 kişi var. 9 kere başvuranlar var. Şimdi tablomuz bu şekilde. Elimizde, elbette ki çok hassas bir 
terazi olması gerekiyor. Ama ne kadar hassas olursa olsun, birileri inciniyor. Birileri üzülüyor, 
ben peşinen üzeceklerimizden özür diliyorum ama Galatasaray tüzüğü ne emrediyorsa, o yerine 
getirilecektir. Bundan emin olabilirsiniz. 
Şimdi 566 D grubu üye çocuğu başvurusu var ya, sevgili Galatasaraylılar, bu ebeveynlerin ya da 
eşlerin, 296’sı son 2 yıl içerisinde yapılan 5 genel kurulun hiçbirine gelmemiş. Peki, kaçı 5’ine 
birden gelmiş dersiniz? Bir fikriniz var mı? Sadece 30. Yani bakacağımız çok parametre var. Kaç 
kere başvurdu. Ebeveynleri ne kadar devamlı? Referansları ne kadar devamlı? İmza atanlar. 
Hangi duayenin imzasından daha önemlisi, o imzacı, Galatasaraya ne kadar katkı yaptı? Ve tabii 
en önemli kriter. Bu aday üye olursa, Galatasaraya ne kadar katkı yapacak? Bu katkı maddi değil. 
Maddi de olabilir elbet ama, manevi anlamda Galatasaraya katkısı ne olacak? Biz bunu 
sağlamakla mükellefiz, sorumluyuz. Bunun peşinden de gideceğiz. Sevgili Galatasaraylılar, 
burada unutmamak için not aldım. Bir iki şey daha söyleyerek, fazla vaktinizi almadan, 
konuşmamı bitirmek istiyorum. Şimdi referanslarla ilgili bir şey söylemiştim. Hemen bir 
teknolojik gelişmeyi söyleyeyim. Bizim üye erişim programımız Fonzip üzerinde giriş yaparsanız, 
üyelik kısmına gelirseniz, hop, geri gittik. Orada referans olduğunuz kişilerin, üye adaylarının 
isimlerini görebilirsiniz. Yani referanslar da son derece şeffaf, son derece saydam bir ortamda, 
üye yönetim programımız Fonzip’te, erişiminize açılmıştır. Yani bunu da kullanabilirsiniz. Şimdi 
Galatasaray 118 yıllık bir kurum ve artık herkes kabul ediyor ki, Türkiye'nin en büyük sivil toplum 
kuruluşu. Bundan dolayıdır ki, Galatasarayın oturmuş gelenekleri, kesin kuralları ve çalışan 
kurulları var. Burası herhangi bir yapı değil, 118 senede bilgi birikimini üst üste koyarak, 
yükselmiş bir piramit. Örneğin üyelik başvurularının nasıl yapılacağının, şekli, şemâli, hepsi 
tüzüğümüzde belirtilmiş durumda. Maalesef birçok üye adayımız ve yakınlarını üye yapmak 
isteyen üyelerimiz, örneğin bunu göz ardı ederek, gidip Sayın Başkanımıza mesela üyelik 
formlarını teslim edebiliyor. Sayın Başkanımız büyük bir incelik, nezaket, feraset örneği olarak 
kendilerini geri çevirmiyor ama, kendisi aynı zamanda tüzüğün uygulanmasının ve 
uygulatmasının bir numaralı kişisi olduğu için, sonuçları bunları bize tevdi ediyor ve bir bakıyoruz 
ki içinde referansı yok, belgesi yok. Resmi yok. Boşu boşuna çok büyük bir ekstra mesaiye neden 
olunuyor. Şimdi sevgili Galatasaraylılar bu yanlış bir alışkanlık. Tüzük, Galatasarayda kuralları 
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koymuş, kurulları da oluşturmuş. Lütfen bundan sonraki dönemlerde kuralların ve kurulların 
işlemesine izin verelim ve bu yanlış alışkanlıktan vazgeçelim. 
Bir başka tespitimi paylaşmadan edemeyeceğim. 2.095 kişi başvurmuş, gördünüz. Biliyor 
musunuz, bu 2.095 kişinin yarısından fazlası, yani her iki kişiden biri, her iki kişiden biri, son bir 
haftada başvurdu. Oysa bizim tüzüğümüz 1 Haziran – 31 Ağustos arası, 90 günlük bir süre 
öngörmekte. İki kişiden biri, bir haftada geldi. Her 3 kişiden biri, son 2 günde geldi. Şimdi sevgili 
Galatasaraylılar, evet bizler sonuçta ne olursa olsun, coğrafyamızın esiriyiz ve coğrafya da 
kaderimiz. Ama yani 90 günlük süre varken, son güne getirirseniz, bakın bizim sicil çalışanlarımız 
31 Ağustos akşamı, gecesi, saat 3 te kulüpten çıktılar. Yani bu konuya da, bundan sonraki 
dönemde dikkat edilirse, hepimiz için daha güzel bir çalışma dönemi olacağını zannediyorum. 
Şimdi geometrik bir şekilde artan talebimiz var. Özellikle de üye eş ve çocuklarında bu talep 
daha da hızlı artıyor. İki önceki slaytta gördüğünüz gibi, 256 ilk başvuran var. Seneye de böyle 
olacak, daha da yüksek artacak. Biz bunu görmezden geldikçe ve 11, 12 sene evvelin rakamlarına 
göre organize edilmiş tüzük maddeleriyle çözmeye çalıştıkça, eninde sonunda tökezleyecek. 
Halının altına süpürdüğümüz her toz, ortadan kalkmış gibi gözükse de halının tümseğini 
büyütüyor, dolayısıyla bir an gelecek, bu tümseğe takılacağız. O yüzden Galatasaray camiası, 
artık özellikle üye çocuklarının sorununu çözmek üzere bir tüzük tadilini konuşmaya, formülleri 
tartışmaya, akil insanların uzlaşmasını sağlamaya ve camianın önüne getirmeye mecburdur. Bu 
bir görevdir, bu görev hepimize, ama öncelikle de siz değerli divan üyelerimize düşüyor.  
Çok vaktinizi aldım, çok özür diliyorum. Ufak bir teşekkür yapıp, kapatmak istiyorum. Sicil 
çalışanlarımız, Pınar Lenger, Dilan Baydur, olağanüstü emek harcadılar, her ne kadar kendisi sicil 
çalışanımız olmasa da bizden ayırmadığımız, Dijital A.Ş.’nin görevlisi olan Canberk Pipanlar, 
inanılmaz bir destek verdi. O her üç kişiden birinin başvurduğu dönemde dosyalara 
yetişemezken, biz Sicil Kurulu üyeleri dahi operasyona dahil olmuşken, insan kaynakları 
departmanından, Kerim, soyadını tam hatırlayamadım. Kerim arkadaşımız geldi ve gece 2’ye 
kadar bizimle birlikte çalıştı. Huzurunuzda, Galatasaraya bu kadar bağlı çalışanları olan bir 
kurulun başkanı olarak, bu çalışanlarımıza teşekkür etmek istiyorum. Canı gönülden teşekkür 
ederim. Beni dinlediğiniz için çok teşekkür ediyorum. Görevin zorluğunu biliyorum, ama 
sorumluluktan kaçmayız, bu sorumluluk omuzlarımızı eğmez. Biz dik durarak, görevin gereğini 
yerine getireceğiz. Bunun da sözünü veriyorum. Teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sicil Kurulu Başkanımız, divan üyemiz aynı zamanda, sayın Gürkan Eliçin’e çok teşekkürler. Çok 
detaylı, analiz içeren, büyük bir, çok önemli bir çalışmayı, çok kısa bir sürede, etkili bir sunumla 
gerçekleştirdiği için ben özellikle teşekkür etmek istiyorum. Bu konuda da bizim divanda 
tüzüğün 167 maddesinin tümüne dokunmak değil ama, bir ihtisas alt grupları ile, üyelik, disiplin, 
denetim kurallarının işleyişi, divanı düzenleyen maddelerdeki değişiklikler gibi, bu alt grupları 
da bundan sonraki, yani en azından Ekim ayında büyük bir yoğunluğumuz var. Bir, biliyorsunuz 
değişen, tüzüğümüzün değişen maddelerine göre, Ekim ayının ilk yarısında yıllık genel 
kurulumuzu yapacağız. 
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İlk defa ve bu yönetim dönemi 1 Ocak – 31 Mayısta kapanan ara dönem, yıllık, bunun 
müzakeresi ve ibrası gerçekleşecek. Bu konuda yanılmıyorsam, yarın ya da pazartesi günü, 
Yönetim Kurulu kararı alındı. Gazete ilanı çıkacak. Yine aynı zamanda ben bir şey belirtmek 
istiyorum. Bizim yıllık Genel Kurulumuz var, Ekim ayında. Yoğun bir gündemle. Yine aynı şekilde 
50 yıllık üyelerimize beratlarının da verileceği, kulübümüzün kuruluş yıldönümü gerçekleşecek. 
Bununla ilgili yansıyı alabilir miyiz?  
 
Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 
Kulübümüzün, 118 yıl kuruluş yıldönümü töreninde, madalya ve berat almaya hak kazanan, 50 
yıl kıdemli, divan üyelerimizin üyesi, ekte sunulmuştur. Bilgilerinize arz ederiz. Saygılarımla, 
Gürkan Eliçin. Galatasaray Spor Kulübü, Sicil Kurulu Başkanı.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Listeyi alabiliyor muyuz?  
 
Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 
3992 Sayın Salih Kemal Bozok. 4301 Sayın Mehmet Ali İrtemçelik, 4368 Sayın Cankut Şamlı, 4461 
Sayın Meral Alatan, 4580 Sayın İlhan Eksen, 4633 Sayın İsmail Haluk Üner, 4653 Sayın Kale 
Aydar, 4688 Sayın Türel Cebeci, 4715 Sayın Erdal Ünver, 4787 Sayın Emin Toğan Karsan, 4800 
Sayın Dilek Türker, 4857 Sayın Mehmet Memduh Gökçen, 4865 Sayın Özer Berkay, 4899 Sayın 
Mehmet Ekin Akıska, 4903 Sayın Mustafa Torok Tanrıyar, 4928 Sayın Sami Çölgeçen, 4942 Sayın 
Ahmet Esen Bolak, 5063 Sayın Enis Buldanlıoğlu, 5336 Sayın Faruk Bil, 5427 Sayın Kâzım Hilmi 
Or, 5444 Sayın Metin Somay. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler. 50 yıllık üye olma onuruna erişen, bu 21 çok değerli üyelerimize, 21 kişi, kuvvetli 
bir alkış rica edelim.  
Divan gündemimizle devam ediyoruz. Gündemimizin 4’üncü maddesiyle devam ediyoruz. 
Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. Şimdi 
sırasıyla Sayın Serdar Eder ve sonra da Sayın Yalçın Kaya söz alacak. Ondan sonra da Sayın Sami 
Çölgeçen, 3’üncü sırada. Buyurun. 
 
Serdar Eder 
Sayın Divan Başkanı, Divan Heyeti, Sayın Başkanım, Yönetim Kurulu üyeleri, hanımefendiler, 
beyefendiler, değerli Galatasaraylılar, hepiniz hoş geldiniz. Ben son bir yılda yurt dışında da 
oturmak durumunda olduğumdan, toplantıların hepsini televizyondan seyrediyorum. En son 
divan toplantısında, Temmuz ayında, sayın Divan Başkanımızın, çok değerli ve doğru bir 
hatırlatması vardı. Bu da şu anda doğru bir şekilde gördüğüm ön sıralarda oturma adabının 
kimlere ait olduğu ile ilgiliydi. Çok hassas bir konuydu. Kendisine teşekkür ediyorum, öncelikle 
böyle bir hatırlatma yaptığı için. Ancak hazır böyle bir hatırlatma yapılmışken, Galatasarayın son 
3, 5 senesinde yitirdiği bir geleneğe de geri dönmesi gerektiğini düşünüyorum. O da divan 
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toplantıları ve genel kurullarda, yönetim ya da yönetime ait muhatapların konuşmacılardan 
hemen sonra sataşma olduğunu düşünerek, cevap vermesi ve bu işin bir teke tek soru cevaba 
dönmesi. Eskiden ne yapıyorduk? Konuşmacılar, konuşmalarını yapıyor. Bitiriyor. Yönetim 
Kurulundakiler bunun notlarını tutuyor ve herkese de toplu halde, toplantı sonunda bir defada 
cevap veriyordu. Dolayısıyla toplantılarımız da 2’lere, 3’lere kadar da sürmüyordu. Hazır 
Temmuzdan bu yana geliyor iken, bir başka konuya değinmek istiyorum. Arada yaşanan, bir 
başka kulübümüzün sevgili Başkanı ile sevgili İkinci Başkanımız arasındaki bir tartışma konusu. 
Öyle dediydin, demediydin, şahidin var, yok. Bunun sonucunda Sayın Başkanımız bir açıklama 
yaptı. Dedi ki, benim İkinci Başkanım, nerede ne konuşmasını bilir. Bunun anlamı şu idi. 
Anlamamakta ısrarla, herkes. Ama bu şahitli oldu. Bunun anlamı, size ne dedi. Yani bizim 
aramızdaki bir konunun, sizleri ilgilendiren yönünün dediydi, demediydi kısmını geride 
bırakarak, ne olduğu ile ilgilenmeden, biz kendi aramızda çözeriz bu konuyu dedi.  
Ama baktım spor basınında genel yayın yönetmenliği yapan birkaç kişi de özellikle üstüne basa 
basa, hatta bir konuşmada, tam saydım, tekrar geriye alıp, YouTube’dan izlerken, 51 defa, sayın 
İkinci Başkana, eğer dediyse, eğer dediyse, istifa etmelidir dendi. Eğer dediyse. Şimdi ben de 
yöneticilik yaptım. Bizim öğrendiğimiz bir şey vardı. Her yönetici, başka bir yöneticiye, başka bir 
yerin başındakine, eğer istifa et diyor ve o kişi istifa etmiyorsa, o zaman istifa kendisi etmelidir. 
Öncelikle bunu hatırlatmak isterim. Bu konunun konuşulduğu, gelelim 5 yıldız hikayesine. Şimdi 
bu konuda en çok konuşmaya kendimi haklı gördüğüm sebeplerden bir tanesi de, Galatasaray 
Lisesinde müdürlük yapan, değerli ağabeyim Vahdettin Engin’in aynı zamanda üniversitede 
hocam olması. Dolayısıyla kendisi ile yakinen birtakım teşriki mesailerimiz de olduğundan, iyi de 
bir tarihçidir, Galatasaray’da Derneğin önderliğinde, Mekteb-i Sultani adlı okulun tarihçesi ile 
ilgili bir de kitap yazmıştır. Şimdi kendisi ile şöyle bir konuşma geçtiydi aramızda, bunu özellikle 
anlatmak istiyorum. Bizim jenerasyon, basketbol takımımız, İstanbul birinciliğine katıldı. 
İstanbul birincisi oldu. Sonra Marmara Bölge Birinciliğine katıldı, orada da birinci oldu. Sonra 
Türkiye Şampiyonasına, bölgelerden birinciler geldi ve orada da Türkiye Şampiyonu olup, dünya 
ikincisi olan takım, Türkiye şampiyonu olarak gitti. O sene, biz Galatasaray Lisesi Basketbol 
takımına, İstanbul şampiyonluğundan bir yıldız, Marmara bölge birinciliğinden 1 yıldız, bir de 
Türkiye Şampiyonluğundan 1 yıldız vermedik. Şimdi bir bölge şampiyonasına ya da birinciliğine 
katılacaksınız, orada birinci olacaksınız. Aynı yıl bölgeler birinciliğine gidilecek, orada da birinci 
olacaksınız. Her ikisinde de kupa verildi diye, bizim iki kupamız var diyor iseniz, bakın kabul 
etmeye razıyım. O dönemde forma giyen sporcuların, terleri var bizim ağabeylerimizin diyorlar 
ya, e o zaman 2011 yılında bizim futbolcularımızın ve hocamızın da teri var. 2010-2011 i, bize iki 
tane yıldızın çentiğini koyun, ben kabul etmeye razıyım. 2011 yılında ne oldu? Hem ligi kazandık, 
hem play-off oldu. Bir de play-off’u kazandık. O zaman bize de iki tane vermeniz lazım. Bu bir 
tarih değil mi? Dolayısıyla bunu hatırlatmayı da yaptıktan sonra, son olarak, yine sicilde 
bulunduğum için, Gürkan kardeşimin konuşmasına bir ilave yapmak istiyorum. 
2010 yılında bu tüzük ilan edilirken, bu tüzük yapılırken, toplu onaylanırken, özellikle 5 defa 
çıkıp, hassasiyetle, lütfen diye yalvardım. Yalvardığım konu, A ile C grubunun %3 dışında 
bırakılmasıydı. Şimdi benim elimde, tam rakamlar yok ama kendi dönemimi bildiğim ve ondan 
sonraki seneleri de takip ettiğim için, A grubundan, 13 yılda bu senekiler de dahil, 1.800 küsur 
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kişi üye almışız. 200 küsur da, 210 civarı falan da C grubundan almışız. 2.010, 2.020 filan oluyor. 
Bu sene de 2.045 var. Eğer ki biz bu %3 ü, dışarıdan almış olsaydık. Şu anda müracaat edip de 
alınacaklar, sadece sicil ve yönetim balotajından geçeceklerdi. Bir şeyi yaparken sadece 
hukukçulardan oluşan bir heyet seçtiğimiz zaman, işleyişi bilmeyen insanların, işleyişteki 
problemleri aktarmasını ve oraya yardımcı olmasını engellediğimiz zaman, böyle sonuçlarla 
karşılaşıyoruz. O yüzden gerek Divan Başkanlığından gerekse yönetimden istirham ediyorum. 
Bundan sonra yapılacak, tüzük tadillerine, işleyişin içinde olanların, birikim ve deneyimlerinden 
faydalanarak, onların söylemlerini, hukuk diliyle dile getirecek bir tüzük oluşturulmasıdır. 
Hepinize beni dinlediğiniz için teşekkür ediyorum.  
Bu arada, bu arada bir şeyi daha ilave etmek istiyorum. Benim çok uğurlu bir süveterim vardı. 
Ben bunu aldım, o maç, her maça bunu giydiğim zaman, bir mağlubiyet de görmedim açıkçası. 
Fakat 3’üncü yıldızdan, 4’üncü yıldıza geçtiğimizde, onun üstündeki yıldız sayısı 3’tü. Ben de 
tekstil işiyle uğraşıyorum. Çok başarılı bir nakışçım var. Nakışçıma dedim ki, şunu çözebilir miyiz? 
Bana cebinden bir parça alıp, buraya aplike ile 4’üncü yıldızı koyuverdi. Şimdi eğer rakip takımın 
taraftarları 5’inci yıldızları içlerine sindirebileceklerse, bu nakışçımın kendilerine telefonunu 
vereyim. Onlara da aynı şekilde 5’inci yıldızı yapsın. Teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Serdar Eder’e teşekkürler. Formundan bir şey kaybetmemiş. Ben Viyana’ya taşınınca, 
kendisinden kurtulduk zannediyordum ama erişiyor maşallah. Saygıdeğer hazirun, sporu Avrupa 
futbolunu yakından izleyenler biliyor. Geçenlerde videoları da sosyal medyaya düşmüştür. 
Almanya Süper Ligi Bundesliga’nın 60’ncı kuruluş yıldönümü kutlandı. Halbuki biliyorsunuz, 
Almanya’nın geçmişte yanılmıyorsam, 1954’te dünya kupası şampiyonluğu var. Ben bir 
araştırma yaptım. Basit bir internette gezinti. 1902-1903 sezonunda, Almanya’da Bundesliga 
öncesi formatta yarışmalar başlamış. Deplasmanlı futbol ligi başlamış ve çok enteresan, çok 
enteresan bir takım var. FC Nurnberg, 1902-1903 sezonunda 1962-1963 sezonu arasında, 
Bundesliga öncesi dönemde 8 şampiyonluğu var. Şu anda Alman futbolunu domine eden Bayern 
Münih’in Bundesliga öncesi dönemde 1 şampiyonluğu var. Bundesliga 1963’te ilk sezonu da 
1963-1964, başladığında, geçtiğimiz sezona kadar Bayern Münih’in 32 şampiyonluğu var. Bunun 
karşılığında, 5 yıldız kullanıyor. Nurnberg ise 1 şampiyonluk almış Bundesliga zamanı ve yıldızı 
yok. Ben şimdi Nurnberg taraftarlarına sesleniyorum. Almanya futbol federasyonuna 
başvurarak, Bundesliga önceki dönemde, efsane futbolcularının oynadığı ve yok sayılan, yok 
sayıldığı iddia edilen 8 şampiyonlukları için yıldız istesinler, malumunuz 3 şampiyonlukta bir 
yıldız, 5 şampiyonlukta 2 yıldız. Bir tane de şey, Bundesliga zamanı var. Demek ki, yıldızsız takım 
olarak, 2 yıldız isteyin. Saygıdeğer hazirun, böyle bir mantık, bir alaturka, bir kuralların 
yönetmeliklerin, regülasyonların etrafından dolanma, ancak Türkiye'de görülebilir. Bunu 
Almanya’da isteseniz, herhalde akıl hastanesine kapatırlar. 
Çünkü Bundesliga kurulduğunda, herkes deplasmanlı futbol liginin çift devreli olarak, 
uygulanacağını kabul etmiş ve o lige giren takımlar da bunu kabul etmişler. Ne zaman ki yıldız 
savaşlarında ilerideyken, şampiyonluk sayıları ilerideyken, konuşmayan kulüpler, daha sonra 
geriye düştüklerinde, eskici misali, eski defterleri karıştırmaya başladılar. Ben bu konuyu 
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uzatmayacağım ama Bundesliga örneği çok enteresan bir örnek. İnternetten kısa bir şeyle, 
herkes erişebilir. Detaylı dokümanlar da hazır. Ama bu toplantımızın konusu bu olmadığı için, 
spesifik olarak. Şimdilik bu kadar konuşmakla yetiniyorum. Teşekkür ederim, dinlediğiniz için. 
Şimdi Sayın Yalçın Kaya’yı davet ediyorum.  
 
Yalçın Kaya 
6904 Yalçın Kaya. Sayın Divan Başkanım, Divan, Başkanım, Yönetim Kurulu, değerli hazirun, 
hepinizi saygıyla selamlarım. Ben kürekçi geçmişimden dolayı, sizleri bu güzel ortamda biraz da 
kürek camiasından bilgi verip, bazı taleplerimizi burada dile getirmeyi uygun gördüm. 
Müsaadenizle. 
Sevgili Nilüfer arkadaşımızın ilk başta beyan ettiği gibi, kürekte bu sene çok başarılı bir sezon 
geçirdi, kürekçilerimiz. Özellikle gençlerimiz. Burada kendileri genç olmasına rağmen, geçen ay 
Bulgaristan’ın Plovdiv kentinde U23 yarışlarında, Avrupa şampiyonu olan 2 tek ekibimiz, yine 
aynı şekilde 4 tek dümencili ekibimiz 3’üncü olarak, Avrupa şampiyonu oldular ve bu 
sporcularımız genç olmasına rağmen, daha 15 gün evvel Paris’teki dünya şampiyonasında, 
dünya gençler şampiyonu oldu, 2 tek, özellikle 2 tekte olan başarı, çok kayda değerdi. Çok 
kalabalık bir ekip içinde bu başarıyı sağladılar. Kendilerine bir kez daha burada teşekkür 
ediyoruz. Başarılarının devamını diliyoruz. 
Şimdi bu gençlerimiz, bu başarıları alırken, biz kürek sporu, malzeme sporudur. Malzemenin 
güncel ve iyi kalitede olması lazım. Bu başarılı sonuçlar, 2012 yılında, Ünal Aysal zamanında en 
son alınan teknelerle sağlandı. Yani kürek sporunda 2, 3 yılda bir malzemenin değişmesi 
gerekirken, bu şekilde bu malzemelerle bu başarılar sağlandı. Ben bunu söylerken, talepte 
bulunmak için söylüyorum. Eleştiri olarak söylemiyorum. Kürekçilerimize, kürek şubemize, acil 
malzeme yardımı yapılması lazım, malzeme alımı yapılması lazım. Bu gençlerimizin önünü 
açmamız lazım. Yine aynı şekilde bu gençlerimiz, bu başarıları kazandıktan sonra, bir ödül, 
ödüllendirilmesi gerekiyor. Yani bir, ne bileyim, maddi yardım olabilir, daha yol yardımı, biz şey 
ediyoruz diye, bir yemek yardımı, takviye yardımlarla itici güç sağlanması lazım. Bütün bunları 
yaparken, bir de bizim Küçükçekmece’de 13 dönüm üzerine kurulu bir kayıkhanemiz var. 
Kayıkhane yaklaşık bugün 23, 24’üncü yılını tamamladı. Suyun kenarında olan bir tesis, tabii ki 
zamanla daha hızlı yıpranıyor. Ufak, tefek rötuşlar yapılmasına rağmen, şu anda buradaki 
yapılanları da gördükten sonra tabii kıskandık, heveslendik. Küçükçekmece kürek tesislerinin de 
elden geçirilmesi, yenilenmesi ile ilgili bir harekete geçilmesini talep ediyorum. Yine bu 
taleplerimin devamında, biliyorsunuz yapılan son seçimlerin sonrasında, hemen hemen her şey, 
%100 arttı. Dolayısıyla şubelerde, bütün amatör şubelerde belki geçerli. Bütçeler yarı yarıya 
düştü. Bu bütçelerle bu faaliyetleri yapmak, oldukça zorlaştı. Ek bütçe talebi, sanıyorum ben 
kürek olarak söylüyorum. Bütün amatör branşlarla da buna bir yol vermek lazım, bir çözüm 
bulmak lazım. Yine sponsorlukla ilgili bir şeyler söylemek istiyorum. Kürek, malzeme sporu 
dedik. Zor şartlarda yapılıyor. Fakat hep böyle bir göl kenarında, uzak yerlerde yapıldığı için, 
görseli çok zayıf, basının ilgisi zayıf, dolayısıyla bu tür branşlara sponsor olacak firmalar, pek 
sıcak bakmıyor. Benim şöyle bir teklifim var. Yani tabii ki, kulübün amiral gemisi, futbol, birçok 
firma, futbolla ilgili sponsorluk yapmak için, yarışıyor olabilir. Ben de şöyle bir teklif etmek 
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istiyorum. Mesela vergi veriyoruz, vergi verilirken, tam bilmiyorum ama binde 3, binde 4, binde 
1 bir damga vergisi alınıyor. Yani bu sponsorluklar yapılırken, futbol şubesine veya güncel daha 
hareketli şubelere, amatör branşlara da çok düşük oranlarda, sponsorluğu oraya aktarmayı 
teklif etmek istiyorum. Böyle bir şey yapılabilir mi bilemiyorum. Son olarak da Ada’mız 2 yıldır 
faaliyette, çok teşekkür ediyoruz. Ben de Ada’dan, 1976 yılından beri, Ada’dan yetişmiş bir 
kürekçi olarak. Oradaki faaliyetleri, tekrar Ada’nın kulübe dönmesini çok olumlu karşılıyorum. 
Yalnız bir isteğimiz daha var. O da şudur. Şu an dünyada çok güncel olan, deniz küreği diye bir 
kürek branşı var. Daha kolay, deniz suları, yani dalgalı sularda yapılan bir spor. Bunun Ada’da da 
faaliyete geçirilmesini istiyoruz. Zaten projede vardı, bildiğim kadar. Bu manada da buradan elde 
edilecek gelirle, kürek şubesine de bir katkıda bulunabilir. Bu konuların kaale alınmasını, 
Yönetim Kurulundan rica ediyorum. Beni dinlediğiniz için teşekkür ediyorum. İyi günler. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Yalçın Kaya’ya teşekkürler. Kürek sporunun sorunlarını dile getirdiği için. Sayın Sami 
Çölgeçen. Kusura bakmayın. Lafa daldık burada. Buyurun. 50 yıllık üyeliğinizi de kutluyorum. 
 
Sami Çölgeçen 
Sevgili arkadaşlar, yaşım icabı sevgili arkadaşlar diyorum. Hepinizi sevgiyle selamlıyorum. Şimdi 
herkes Kova Osman’ı bilir. Osman İncili. Turgay’dan evvelki efsanevi kalecimiz. Kova Osman’ın 
oğlu, Zafer bana telefon etti, geçen gün. O da divan üyemiz. Oğlunu üye yapmak istiyor kulübe, 
en tabii hakkı. Fakat benden yardım bekliyor. Şimdi burada iki tane büyük yanlış var. Ben bir 
kere, ben kimim ki yardım edebileyim. Bu birinci yanlış. İkinci yanlış, Kova Osman’ın babası, oğlu 
divan üyesi olan Kova Osman’ın torunu, sıkıntı çekiyor, Galatasaray Kulübüne üye olmak için. 
Neden? Çünkü kimse olamıyor. Artık Galatasaray Kulübüne üye olunamıyor. Pratik böyle. Neden 
olunamıyor? Çünkü Galatasaray Lisesi iltisaklı kardeşlerimize tanınmış olan öncelikten dolayı. 
Şimdi gelelim Galatasaray Lisesine. Galatasaray Lisesi nedir? Bir, Galatasaray Lisesi, öteden beri, 
Galatasarayın, Türkiye'nin önemli bir lisesiydi. Bugün artık onu aştı. Galatasaray Lisesi, bugün 
Türkiye'nin bir numaralı lisesi. Nereden oluyor böyle, bir numaralı lisesi? Ben bunu 
uydurmuyorum. Çünkü Galatasaraya girmek, girilmesi en zor lise. LGS’den tam puan almak lazım 
neredeyse. 500 puan. Bu ne demek? Bu demektir ki, neredeyse dahi seviyesine gelmiş çocuklar, 
ancak Galatasaraya gelebiliyor. Böyle bir potansiyel var orada. Yani bu şekilde bir potansiyeli 
kullanmamak düşünülebilir mi? Mümkün mü böyle bir şey? Elbette düşünülemez. Ben 
araştırdım, bu Galatasaray Lisesinin dünyadaki statüsü nedir diye. Galatasaray Lisesi ile 
kıyaslanacak iki tane lise buldum. Fransa’da onlar da. Biri Henri-IV Lisesi, öbürü de Louis-Le-
Grand Lisesi. Biri 1560’larda kurulmuş, biri 1700’lerde Galatasaray’la çok paralelliği var. 
Hepsinden Galatasaraydan çıkmış olduğu gibi, siyaset adamları, sanatçılar, yazarlar, filan çıkmış. 
Ancak bir eksikleri var. Bu iki lisenin büyük bir eksiği var, Galatasaraya nazaran. İşlerinden bir 
Paris Saint Germain çıkmamış. Galatasaray içinden dünya çapında spor kulübü çıkartan tek okul. 
Eşi, benzeri yok. Galatasaraya girmek de o kadar zorlaştı ki, ancak Türkiye'nin en parlak 
talebeleri girebiliyor. Ancak 500 tane, 500 tam puan alırsan girebiliyor. Bu da müthiş bir hazine. 
Bu ne demek? Galatasaray Kulübüne öncelikle üye olabilecek çocuklar, Türkiye'nin en parlak 
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çocukları. Galatasarayın istikbali o. Bu ayrıcalığı kaldırmayı düşünmekle bile abesle iştigaldir. 
Ben tam tersini söylüyorum. Ben diyorum ki, Galatasaray Lisesi iltisaklı çocuklar, giriş aidatı dahi 
vermesinler. Ondan bile muaf olsunlar. Onlar kendileri zaten bir hazine. Peki, ne yapacağız? 
Şimdi Galatasaray’da bir kast sistemi var. Liselileri aldık, arkadan çocukları aldık, evlatları aldık, 
arkadan eski sporcuları aldık. Kast sistemi, Hindistan’daki gibi, en sonda da paryalar, 
Galatasaray’la hiç, Liseli iltisakı olmayan, ailesinden kimse olmayan, ama gönülden çok 
Galatasaraylı, benim gibi. Onlara sıra gelmiyor işte, Sicil Başkanı da geldi, ifade etti, kendisi. 
Rakamlarla. Bir facia. Onlar giremiyorlar. E dönün bakın şimdi oraya, İdare Heyeti var. Orada 
Dikran Bey oturuyor, Dikran Gülmezgil, Galatasaray Kulübü (Lisesi demek istedi) ile iltisaklı değil, 
Ada’ya yaptıklarını bir tarafa bıraktım. Galatasaray kız basketbol takımında tek başına sırtlamış 
götürüyor. Yanındaki Emir Bey, o da Galatasarayla iltisaklı değil, o da almış kadın futbolunu 
yüklenmiş, götürüyor. Erden Timur burada, hayranlıkla dinledik. Canı çıkmış. Muazzam bir 
sunum yaptı. O da Galatasaray Kulübü ile iltisaklı değil. Peki, 1.500, 2.000 kişi böyle sırada 
bekliyor. Bunların içinde başka Erden Timur’lar, başka Dikran’lar, başka Emre’ler yok mu? Niçin 
onlardan kendimizi mahrum ediyoruz? Bu şeye neden, şey yapmıyoruz. Müsaade etmiyoruz. 
Efendim denge olmalıymış. Neymiş o denge? Galatasaray Liselilerle, Galatasaray Lisesizlerin üye 
olmaları, aşağı yukarı aynı olmalıymış. Nereden çıktı bu? Hepimiz Galatasaraylı değil miyiz? Ne 
dengesi? Böyle bir şeyi ben kabul etmiyorum. Bunun da çaresi gayet basit. Galatasaray Lisesi 
mezunları veyahut iltisaklılar, halihazır kontenjanın dışından Galatasaraya üye yapılsınlar. Bu 
kadar basit. Öbür kontenjan da diğer kısımlara kalsın. Yani Galatasarayı mahrum etmeyelim, 
yeni Dikran’lardan, Emre’lerden, Timur’lardan. Binlercesi sıra bekliyor. Bunlar Galatasaraya 
hizmet için orada bekliyorlar. Nedir bu yahu? Efendim denge olacakmış. Neymiş denge? 
Liselilerle, lisesizler aşağı yukarı aynı miktar. Ne münasebet, ne dengesi? Ne dengesi? Hepimiz 
Galatasaraylı değil miyiz, böyle bir şey olabilir mi? Çok rica ediyorum bir komite kurulsun ve bu 
meseleye bir ciddi çözüm getirilsin. 
Bülent Korkmaz, Bülent Korkmaz’ı tanıyor musunuz? Tanıyorsunuz. Kim Bülent Korkmaz? 
Kaptanımız, hangi kaptanımız? UEFA kupasını kaldırmış olan kaptanımız, hepimizin gözünün 
önünde, kırılmış yahut çıkmış koluyla, bantlı. Aslanlar gibi çarpışıyordu. Futbola başladığından 
bitirene kadar, Galatasaraydan başka forma giymemiş, süper bir aile hayatı ile herkese örnek 
olmuş, Galatasaraya teknik direktörlük de yapmış ve Galatasaray kulübüne üye olamıyor. Şimdi 
soruyorsunuz, ya olur mu böyle bir şey diye. Ben niye olamadığını biliyorum ama size 
söylemeyeceğim. Siz de arayın bulun, niye olamıyor? Daha tesirli olur. Demem o ki, artık aklımızı 
başımıza alalım. Galatasarayın kapısında bekleyen, Galatasaraya büyük hizmetler vermeye hazır 
insanları mağdur etmeyelim. Kulüp, lise kontenjanını ayrı tutalım ve Galatasarayı büyütmeye 
devam edelim. Bu, bundan ibaret. Gelelim, öğrendiğime göre, yani konuşmamın ikinci 
safhasında, Yönetim Kuruluna tebrikler ve teşekkürler yapmayı düşünüyordum. Gerek bile 
kalmadı. Hepiniz fark ettiniz, nasıl çalışıyorlar, ne biçim çalışıyorlar? Hani Herkül vardır Yunan 
mitolojisinde, 50 bin tane işi birden kaldırır, canı çıkar. Aynen o durumdalar. Helal olsun onlara. 
Onlara teşekkür ediyorum. 
Ancak, bir kararları var. Anladığım kadarıyla, ben buna inanmak istemiyordum, bugün teyit 
ettirdim. Böyle bir karar almak üzereler. Galatasarayın o şahane adasını, ayda, senelik 9 bin lira 
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gibi bir ücretle, dışarıdan gelebileceklere de sezonluk açmayı düşünüyorlar. Bundan daha yanlış 
bir karar olamaz. Eğer Boğazda dolaşıyorsanız. (Yok öyle bir şey) O zaman özür diliyorum. Derhal 
sözümü geri alıyorum, mesele kapanmıştır. Mesele kapanmıştır, sözümü geri alıyorum. Çok 
teşekkür ederim, hemen ikaz ettiğiniz için.  
Yani sözüm o ki, yeni Dikran’ları, yeni Emre’leri, yeni Erden Timur’ları, Galatasaraya hizmet 
etmekten alıkoymayalım. Bu yeni kongremizde, bu tüzüğümüzün bu bize sıkıntı veren 
maddesini bir şekilde değiştirelim. Bu arada bir de teşekkür konuşması yapacaktım Yönetim 
Kuruluna. Ama Yönetim Kurulu yaptığı işleri o kadar güzel anlattı ki, hepiniz zaten içinizden 
teşekkür ettiniz. Fakat bir şeyi ihmal, bir şeyi unuttular. O da yani bu kadar işin arasında 
unuttular. Taçspor. Taçspor deve kuşu gibiydi, ne olduğu belli değildi. Fakat Taçspor’a bugünkü 
Yönetim Kurulu yeni bir yönetim atadı. Taçspor süratle, Galatasaraylaşıyor, Taçspor artık kulübe 
de gelir sağlayan bir hale getirdi. Voleybolümüz orada gelişiyor ve Taçspor’da da 
kurucularımızdan Emin Bülent için bir de turnuva dahi yapıldı ve Taçspor’un yeni yönetimini de 
bu şekilde kutlamak istiyorum. Benim sözlerim bundan ibaret. Hepinize saygılar arkadaşlar. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Sami Çölgeçen’e teşekkürler. Sayın Erdal Günsel, buyurun.  
Ben bir konuda müsaadenizi istiyorum. 12.51 itibariyle, toplantımızda 230 (toplam katılım), 183 
divan üyesi ve 47 kulüp üyemiz bulunmaktadır.  
Divan Kurulumuzun bundan sonraki toplantısı da yıllık genel kurulumuz öncesi, ikinci 
Çarşambamız olan, 11 Ekim tarihinde olacaktır. Yani genel kurul öncesi bir toplantımız var. Bu 
konuda çünkü bir dedikodu yayılmış, nereden çıktığını bilmiyorum. Ekim ayında divan toplantısı 
olmayacak şeklinde. Biraz çok dedikodu ve şey, gerçek bilgi değil, sosyal medyada birtakım 
dezenformasyon dolaşıyor. Doğru bilgiyi ben vermiş olayım, yani Divan Yönetim Kurulumuz 
daha önce, yaz sonrası dönem çalışmaları için, hem bu toplantı, hem de Ekim toplantısını 
belirlemişti. 
Buyurun Sayın Erdal Günsel 
 
Erdal Günsel 
Herkesi, saygıyla selamlıyorum. Sayın Yalçın Kaya’ya teşekkür ediyorum. Kendisi çok mütevazi 
bir arkadaşımız. Hem akademik kariyeri var. Hem kürek sporunda çok yetkin bir isim. Bugün de 
sporcular derneğinde, başkan ve arkadaşlarıyla, çok güzel çalışmalar yapıyor. Söyledikleri her 
şeye katılıyorum. Ada ile ilgili söylediklerine bir aşama daha fazlasıyla katılıyorum. Ada yalnız 
bırakılıyor. Tamam. Geçen sene açıldı, bu sene geçen seneden daha iyi, güzel hizmet veriyor. 
Fırınındaki iki usta arkadaşımız, nefis çörekler, börekler vesaire yapıyor, her şey güzel. Ama 
adada ani durumlarda müdahale edilecek yetkin isimlerin olur vermesi de gerekli birtakım işlerin 
yapılması gerekiyor. Ben şimdi burada bu kadar kamera önünde tabii ki kendimi biraz daha 
arkaya alıyorum. Her şeyi burada söylemiyorum. Ama Sayın Başkana, fotoğraflarını 
yollayacağım. Çok basit işler, aylarca sürüncemede kalıyorsa, aksayan bir şeyler var. Bunu oranın 
sorumlusu Kenan Bey’e de ilettik. Hani bizim zamanımızda bakkal dükkanlarında bir ibare vardı. 
Memnuniyetinizi dostlarınıza, şikayetinizi bize bildirin diye. Biz de şikayetimizi Kenan Bey’e 



27 
 

bildiriyoruz. Sağ olsun birçoğunu hallediyor. Ama yönetimin de Kenan Bey’e birtakım yetkileri 
acil olarak kullanması için imkân tanıması lazım.  
Şimdi sayın Yalçın Kaya söyledi. Orada deniz, küreği getirilmesi lazım. İskele yapılması lazım. 
Adada birtakım onarımların hemen yapılması lazım. Hele göndereceğim fotoğrafı bir izleseniz, 
bugün yapılması lazım. Niye? Çünkü 19-23 Eylül tarihleri arasında Bosfor Cup yelken yarışı var. 
50 yabancı yelkenli 52 tane yanılmıyorsam, Türk yelkenci katılıyor. Yabancı yelkenciler arasında, 
İngiliz, Romanya, işte Yunanistan vesaire hepsi var. Muazzam bir tanıtım olur. Adanın etrafında 
bizim şampiyonluğumuzu belirtecek hiçbir ifade yok. Öyle duruyor Ada. Ama filmcilerin, 
reklamları, oralarda yer alıyor. Atatürk’ün 100’üncü yıl olarak bize armağan ettiği 
Cumhuriyetimizi kutladığımız bu yıl sessiz, sedasız geçiyor. Yani son haftaya bırakılmaz bu işler 
Sayın Başkan. Fransa’da Victor Hugo yanlış bilmiyorsam, anma töreni, 1 yıl boyunca her gün 
yapılıyor. Biz bir haftaya indirgiyoruz. Niye? Ekim ayı boyunca yapalım, hiç olmazsa. Bütün 
seneyi boş geçirdik. Bir haftalık, 100’üncü yılı anma diye bir şey olabilir mi? Ben kabul 
etmiyorum. Zaten ben ikinci yüzyılı görmeyeceğim. Bu kadar basit. Geçiriliyorsa, bir 
Cumhuriyetin 100’üncü yıl anması, beni rahatsız ediyor açıkça. O sebeple, lütfen acil olarak 
Ada’nın onarılması gereken yerlerini onaralım. Şampiyonluğumuz ve 100’üncü yılla ilgili 
pankartları, Ada’nın etrafına asalım. Şuradaki pankartları bile assak, Ada’da muazzam bir görsel 
yaratır. Eskiden motorlar geçerken Ada’nın etrafından, turist gezdiren rehberler, Liseli 
Galatasaray tiradı ile başlar, Galatasarayı tanıtırlardı.  
Şimdi Galatasarayı o şekilde tanıtıyoruz ki, orada, yani lalettayin bir kulüp. Hayır. Galatasaray 
lalettayin bir kulüp değil. O sebeple lütfen acil olarak bugün, yarın Ada’daki gereken işlemleri 
yapalım. 100’üncü yıl kutlamasını, Adamızın etrafında vurgulayalım. Hiç olmazsa, yapılacak 
yarışlarda o görseller de arka fonda gözüksün. Ben daha başka şeyler söyleyecektim ama bu 
kadar yeterli. Dolayısıyla, arkadaşımız biraz beni hararetli alkışlar, ona buradan teşekkür ederim. 
Arada bir de ayarı kaçırır, alkışlarında. Dolayısıyla ben de buradan ona bir teşekkür edeyim. İyi 
günler dilerim. Hoşça kalınız. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Erdal Günsel’e teşekkürler. Sıradaki konuşmacımız, Sayın Ayhan Özmızrak.  
 
Ayhan Özmızrak 
Değerli Galatasaraylılar, hepinizi saygıyla selamlıyorum. İbni Haldun, coğrafya kaderdir der. 
Doğru. Bunu hangi boyutta alırsanız alın, isterseniz kıtalar, isterseniz daha küçük ölçeklerde. 
Bizim de şu an coğrafya olarak bulunduğumuz yer, Galatasaray Divan Kurulu. Dolayısıyla tabii ki 
hepimiz Galatasaraylıyız. Galatasaray taraftarıyız ama onun ötesinde, genel kurul üyesi ve Divan 
Kurulu üyesi olarak, bazı yükümlülüklerimiz, bazı mükellefiyetlerimiz, bazı görevlerimiz var. 
Bunlar tahtında, hareket etmek ve bu şekilde davranmamız gerekir. Biraz önce Temmuz ayı 
divan tutanaklarının sunulması ve oylanması konusunda üzülerek ben hariç, bir karşı oya karşı, 
kabul edildi. 
Kusura bakmayın ama size soruyorum. Neyi kabul ettiniz? Gördünüz mü? Diyeceksiniz ki, 
bundan önceki aylarda da okumuyorduk. Ama vardı. Bu sefer yok. Bu sabah yüklenecekti. 
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Yüklenemedi, teknik bu sabahı karıştırmıyorum. Temmuz 12. Eylül’ün 16’sı. İki ayda çözülmedi 
mi? Geleceğim birazdan, geleceğim çünkü, 12 Temmuz’da çok enteresan bir Divan Kurulu 
yaşadık. Bir kısmınız orada vardı. Yaşadılar. Bazıları televizyondan kısmen seyretti, çünkü belirli 
bir noktadan sonrası kesildi. Teknik sorundur. Olabilir.  
Ama o Divan Kurulunda, enteresan Sayın Başkanımız, Divan Başkanımız Aykutalp Derkan, demek 
ki gerek gördü ki, çok sıkı bir ayar verdi. Hem de öyle böyle değil. Gayet keskin üslupla, köşeli 
üslupla, nerede oturacağımızı, ne giyeceğimizi, neyi ne kadar sürede söyleyeceğimizi dikte etti. 
Her konuşmacıdan sonra da bu ayar vidasını biraz daha sıktı. Aykut Başkanı tanırım. Demek ki 
gerçekten böyle bir ihtiyaç duydu. Bu ihtiyacı kendi mi duydu? Başkanlık divanı mı karar verdi? 
Yoksa 3’üncü kişilerin telkini ve şikâyeti üzerine mi böyle bir karar aldı? Bilmiyorum ama, 
mutlaka bir gerekçesi vardır. Bu diş, tırnak, muayenesi aşamasına gelen, disiplin söyleminin, 
esbabı mucibesini açıklarsa memnun olurum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Ben söz hakkım baki. Konuşmanızı kesmemek anlamında, sadece şunu söyleyeyim. Tutanak, 
çözümlenmiştir ve kopyası gelmiştir. 
 
Ayhan Özmızrak 
Ben çözümlenmedi demiyorum ki... 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
İnternete yüklenmede bir sıkıntı olduğu doğrudur.  
 
Ayhan Özmızrak 
E, 2 ayda yüklenmemesinin nedenini, ikimiz de biliyoruz Aykutalp Başkan. Şimdi kişisel polemiğe 
girmeyelim, kurban olayım. Videoda da aynı şey oldu. Şimdi onu da söyleyeceğim. Taner Aşkın 
orada, lütfen yani neyin ne olduğunu bilip de, bilmemez gibi davranmayın lütfen. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Hayır, Divan Kuruluna, Divan Kurulu moderasyonuna kimse müdahale edemez.  
 
Ayhan Özmızrak 
E, edilmiş. O zaman siz hangi yetkiyle, hangi karar, hangi kıstasla, hangi ölçüyle, gizli bir sansür 
uyguluyorsunuz, onu söyleyin.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sevgili Ayhan Özmızrak. Burada bir sansür yoktur.  
 
Ayhan Özmızrak 
Var. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sadece, bir dakika, sadece Sayın Taner Aşkın’ın konuşması internete yüklenmemiştir ve bu 
benim inisiyatifimdedir. Çünkü orada yaptığı konuşma, kulübü karmaşık hukuki sorunlara 
sokabilecek bir konuşmadır. Çünkü sizin konuşmanızla onun konuşması arasında fark var. Daha 
önce bir yönetimin, sayın Adnan Başkanın muhasip üyesi olarak kürsüden ettiği ve kendisinin de 
tutanaktan çıkartılsın dediği, konuşma asla ve kat’a kabul edilemez. Ben bunu Divan Başkanı 
olarak kabul etmiyorum ve sayın Taner Aşkın’ın video kaydı hariç. Bütün kayıtlar internettedir. 
Onun konuşması dahil de çözümleme, kopya olarak buradadır.  
 
Ayhan Özmızrak 
Bitti mi başkan? Devam edebilir miyim? 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Bitmedi. Bitmedi. Divan yönetiminin moderasyonuna 3’üncü kişiler, merciler tarafından bir 
müdahale edildiğini söylüyorsunuz. 
 
Ayhan Özmızrak 
Mı diyorum, mı diyorum. Acaba bu sizin kararınız mı? Başkanlık divanının kararı mı? Yoksa 
3’üncü kişilerin mi diye soruyorum. Cevap vermek istiyorsunuz, buyurun.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Yo... 
 
Ayhan Özmızrak 
Ben karşılıklı polemikten hiç çekinmem. Devam edelim.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Polemik filan yok. 2 güne yayılmış bir genel kurul, Kulüp için karmaşık hukuki sorunlar çıkarttı. 
Valilik denetimine soktu. İçişleri bakanlığına bağlı, dernekler masasına, sivil toplumla ilişkiler 
genel müdürlüğüne, denetçiler geldi. Biz bu süreci yaşadık. Benim dediğim, gönüllü süre 
kısıtlaması ve bunu Galatasaray nezaketinden, zarafetinden dolayı, tüzüklere derç etmedik. İlk 
3 konuşmacı konuşmadan, divanda da kıyasen bunu uyguluyoruz. Tüzüğe kıyasen. Burada da bir 
süre kısıtlama önergesi arkadaşlarımız verebilir. Bu verildikten sonra, listedeki 10 kişi, kaç kişi 
yazdırdıysa, konuşma süresinde kısıtlamaya tabi değildir, ondan sonrakiler 5 dakikalık 
kısıtlamaya tabi olacaktır. Bu, bunun ben nereye gittiğini görüyorum ve bir ön alma olarak, 
zaman ekonomisi, toplantı veriminden bahsettim. Sadece budur olay. Öküzün altında buzağı 
arama, sosyal medyalarda Ekim ayı divan toplantısı genel kurul öncesi, iptal edilmiştir, 
yapılmayacaktır tarzındaki şeyler, son derece gülünç ve akıl dışı yani. Ben bu konuda çok netim 
ve bu netlikte de şey yapıyorum. Bir savunma mekanizmam da yok. Çünkü savunulacak bir olay 
yok. Divan sadece şunu söyleyeyim. Divan, Galatasaray kültüründeki en ileri, en ağır düzeydeki 
eleştirilerin yeridir. Birinci mercidir, genel kurullar gibi, genel kurulun nüvesi olarak. Ama bir 
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sataşma, ego yarıştırma ve küstahlık yeri değildir. Bu sözüm size değil, sözüm meclisten dışarı, 
o sosyal medyalarda, sallayan arkadaşlar, kendilerini çok iyi biliyorlar. Yeter ki biz Galatasaray 
zerafetini, nezaketini ve genetik kodlarımızı kaybetmeyelim. 
Buyurun.  
 
Ayhan Özmızrak 
Bitti mi? 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Şimdilik. 
 
Ayhan Özmızrak 
Yok. Kalmasın içinizde, devam edin. Ben beklerim.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Buyurun devam edin. 
 
Ayhan Özmızrak 
Peki. Başlarsam, bitireceğim. Peki, buyurun o zaman, buyurun ben sizden sonra konuşurum, 
mühim değil. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Lütfen, lütfen konuşmacıya müdahale etmeyelim, kürsü dokunulmazlığı açısından, devam edin, 
buyurun. 
 
Ayhan Özmızrak 
Hayır. Şahsi kininiz ne, ben onu anlayamıyorum. Ben de sizi tanımıyorum zaten.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Lütfen devam edin sayın konuşmacı. 
 
Ayhan Özmızrak 
(Tövbe estağfurullah) Ben 12 Temmuz divan toplantısında, Aykutalp Başkanın son konuşmasını 
da tam anlayamadım. Hem yönetimi şeffaf olmaya davet etti o konuşmasında, hem de ben de 
yönetimin yerinde olsam, aynı şekilde cevap veririm, yetki veriyoruz. Sonra ellerini bağlıyoruz 
dedi. Hangi verdiğimiz yetkiden sonra o yetkiyi geri aldık da, ellerini bağlıyoruz. Anlayamadım. 
Hele bu konuşmayı benim yaptığım konuşmadan sonra yapınca, hepten bir çelişkili hale geldi. 
Bu arada bizim Haziran sonunda, yönetime verdiğimiz ve Temmuz ayında cevaplanmasını 
istediğimiz, 25 adet soru. Sadece bugün 1,5 tanesi, global olarak cevaplandı. Halen cevaplanmış 
değil ama onun ben peşinde değilim. Çünkü yine o konuşmanın sonunda, sayın Aykutalp Başkan, 
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artık bu sorular Divanın sorularıdır. Takipçisi biziz dedi. Herhalde takip ediyorlardır. Cevabı 
alınca, bize de bildirirler. 
12 Temmuzla ilgili bir iki şeyi daha söyleyecektim ama artık o açıkladı Sayın Aykutalp Başkan, 
kendi açısından. Ama benim gördüğüm, kriteri, kıstası, yapanı belli olmayan bir örtülü sansür 
var. Hem fikri hür, vicdanı hür, irfanı hür diyeceğiz, hem de böyle uygulayacağız. Pek bana tutarlı 
gelmiyor. 
12 Temmuz’da hep olumsuz şeyler mi oldu? Hayır. Sayın Mehmet Cibara, belki bugüne kadar 
yönetimlerin divanda yaptığı en doğru konuşmayı yaptı. Voleybolla ilgili eleştiriler vardı, öneriler 
vardı. Takımın durumu şu mu, bu mu? Dedi ki, 3, 5 ay önce buraya bütçeyi getirdik. Bütçeyi 
onayladınız, söyleyecek lafınız varsa, o zaman söyleseydiniz dedi. Çok doğru, çok yerinde, tam 
isabet bir yorum. Ben de aynı fikirdeyim. Yalnız bir şeyi rica edeceğim. Nisan ayında yapılacak 
bütçe toplantısında yönetimden ricam, her sarf merkezi için, yani her branş demeyeyim, çünkü 
basketbol bir branş ama, kadın, erkek, tekerleklisi var. Çok kısa, yarım sayfalık, bu bütçeyle ne 
amaçlıyoruz, hedef nedir? Onu bize açıklarsa, biz de bütçeyi o gözle bakar, o gözle eleştiririz. 
Gelecek ay, mali genel kurul var, ilk 5 aylık dönemi göreceğiz. Bu sene bu tüzük değişikliği 
nedeniyle, 6 aylık mali tabloları konsolide, denetimden geçmiş, mali tabloları göremiyorum. 
Göremeden, genel kurula oradan da seçime gideceğiz. Önümüzdeki Mayıs ayında seçim var ve 
biz elimizde sağlam, konsolide, denetimden geçmiş, detaylı bir bilgi olmadan geçeceğiz. Şimdi 
Temmuzdan bugüne geleyim. Öncelikle sayın Erden Timur’u tabii ki tebrik etmek lazım, tabii ki 
teşekkür etmek lazım. Tabii bu takımın iyi olmadığını, başarısız bir transfer olduğunu söylemek 
mümkün değil. Artık bu Avrupa şampiyon liginde gruptan çıkmanın çok ötesini vadeden bir 
takım. Ama bu yaptığı sunumda da geleceğe yönelik projeksiyonlar, geleceğe yönelik var, 
kabuller. Gayet güzel. Fakat Pink Floyd’un, Dark side of the moon şarkısı gibi, ayın bir de karanlık 
tarafından da biraz bahsetseydi, daha tutarlı, daha etkin olacaktı. O da şöyle. Şimdi elimizde tek 
veri, denetimden geçmiş, maalesef 31 Mayıs 2023, şimdi bizim en büyük gelir kalemimiz, en 
büyük ciro kalemimiz, Sportif A.Ş. Sportif A.Ş.’nin geçen yıl, faaliyet kârını filan geçtim. Brüt 
zararı 541 milyon. Bu ne? Bu bizim, sermayemiz kadar. Bu sene 540 milyon lira sermaye artırımı 
yaptık ki, zaten %50’si bizimdi. Yani kabaca söylüyorum. Bir 250 milyon lira nakit girişi sağladı. 
Tabii ki buradaki gelirler, önümüzdeki sene çok daha fazla artacak. Bundan şüphe yok. UEFA 
gelirleri olacak, yayın gelirleri olacak. Stat gelirleri olacak. Ama giderler de bir o kadar artacak. 
Faaliyet zararımız, esas faaliyet zararımız neredeyse 1 milyar lira. Zaten geçen sene genel 
kurulda, Sayın Erden Timur şunu söylemişti. Biz spordan faaliyet kârı elde edemiyoruz. Bunu bir 
türlü başka projelerle, başka gelirlerle, desteklememiz lazım, işte ben de diyorum ki, bakın bu, 
bu yönetimin sorunu değil. Bugüne kadar hep kârda geldi de, bu sene zarar etti demiyorum. 
Geçen sene de 243 milyon lira zarar vardı. Faaliyet zararı. Ama biz faaliyet zararı ediyorsak, yarın 
borçlarımızı kapatsak ne fark edecek? Faaliyetten bir milyar zarar ediyorsak, birkaç sene yine 
aynı noktaya geleceğiz demektir. Biz bu faaliyet zararından nasıl çıkacağız? Küçülelim 
demiyorum Erden Bey, biliyorum cevap hakkı istiyorsunuz. Tamam, küçülelim demiyorum. 
Şampiyonlar ligine gitmeyelim, bu net bir takımla, 9’unculuğa, 10’unculuğa oynayalım 
demiyorum. Galatasarayın genlerinde bu yok. Ama bu zararı hangi projeyle yaptığınız, 
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projeksiyon, inşallah tutar. Ama tutmazsa, bir de işin bilanço tarafı olduğu gibi, nakit tarafı var. 
Nasıl döndüreceğiz, onu bir bilmek istiyorum, ki gelecek sene ile ilgili bir de şu var. 
Şarta bağlı sporcu yükümlülükleri, 31 Mayısta yaklaşık 78 milyon euroydu. O günkü kurla, ki 
bunların içinde doğru, o günden bugüne, birçok ayrılan oyuncu oldu, bu düştü. Ama birçok da 
yeni oyuncu kattık. Dolayısıyla, yeni hali bilmiyorum. Şimdi sizden ricam Ekim ayı genel kuruluna, 
tabii ki denetimden geçmiş olarak değil, onu biliyorum. Sadece Yönetim Kurulu bilgisi benim için 
yeterlidir ve kabul edilir. 15 Eylül akşamı, yani dün akşam olarak, bu şarta bağlı sporcu 
yükümlülükleri ne hale geldi, tek rakam olarak, seneler bazında değil, toplamı vermeniz yeterli 
olacaktır. O konuda hiç olmazsa, elimizde bir ölçü olur. 
Bu, buydu. Bir ricam daha var. O da denetleme kurulundan, şimdi denetleme kurulumuzun, 
yetkileri ve görevleri arasında, kulübe bağlı tüm şirketlerden, her türlü bilgi ve belgeyi almak, 
denetlemek, incelemek. Bunu kolaylıkla yapabiliyorlar mı? İstedikleri belge ve bilgiye 
ulaşabiliyorlar mı? Denetimlerini yapabiliyorlar mı? Bunu Ekim ayındaki genel kurulda bize izah 
ederlerse, oldukça memnun olurum. 
Aslında söyleyeceklerim bu kadardı. Ama Martin Luther King’in söylediği gibi, I have a dream. 
Bir rüyam var. Biliyorum aksi bulacaksınız, biliyorum çok naif bulacaksınız. Biliyorum olmayacak 
iş diyeceksiniz. Ama ben içimde kalsın istemiyorum. Hepiniz, Metin Oktay’ın jübilesini bir göz 
önüne getirin. Aklınıza gelecek ilk fotoğraf sanıyorum, Can Bartu ile forma değiştirme 
fotoğrafıdır, o jübilede. Onun biraz daha gerisine gidersek veya o yıllarda, görürsünüz ki, tüm 
genel kurullarımıza o kulüpten başarı telgrafı gelirdi. Biz de yollardır genel kurullarımıza o 
kulüpten bir başarı telgrafı, biz de yollardık. Biraz daha geri gidersek, görürüz ki, daha ilk yıllarda, 
beraber kamp yaptığımız bir gece. İlk başkanımız, Ali Sami Yen’in Fenerbahçeli oyunculara, hadi 
artık yatın, yarın bizimle önemli bir maçınız var dediğini biliriz. Yine o tarihlerde hava muhalefeti 
nedeniyle, karşıya geçemediğimiz bir durumda, onlarla maçımız varken, o takım yöneticilerinin 
yahu, muhalefet var, gelemediniz, eksiksiniz, bu maçı başka gün oynayalım dediğini biliriz. 
O günlerden, artık birbirimizin maçlarına gidemez hale geldik. Spor alanlarında, tüm kulüplerle, 
sonuna kadar rekabet ve didişme içindeyiz. Bundan hiç taviz yok. Ama o alanların dışında, bu 
halde olmak zorunda mıyız? Unutmayalım, biz eninde sonunda spor kulübüyüz. Bir spor kulübü 
olma mantığı içinde hareket edelim. Biz, Bizans döneminin, yeşiller ve maviler takımı değiliz.  
Cumhuriyetin 100’üncü yılında, Galatasarayın bir büyüklük daha yapması, bir olayı başlatması 
lazım. İşte rüyam bu. O da şu. Devre arasında, süper lig oynayacağız, pardon, süper kupa maçı 
oynayacağız. Çok büyük ihtimalle, Türkiye dışında olacak ama en azından İstanbul dışında 
olacak. Bize yakışan, bence o maça aynı uçakla gidip, aynı otelde kalıp, mümkünse, aynı uçakla 
dönmektir. Cumhuriyetin 100’üncü yılında, Atatürk’ün söylediği, sporcunun, zeki, çevik ve 
ahlaklısı olarak, Galatasaraya düşen budur. Bu çağrımız yalnız Galatasaraylılara değil, aynı 
şekilde sağduyu sahibi, tüm Fenerbahçelileredir. Yeni bir başlangıç için, yeni bir sayfa açmak için, 
bu fırsatı kaçırmayalım diyorum. Hepinize saygılar sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Ayhan Özmızrak’a teşekkürler. Sıradaki konuşmacımız, Sayın Can Çobanoğlu. Bir şeyi 
düzeltmek istiyoruz, herhalde, Bülent Korkmaz kaptanımız, C grubundan sporcu kontenjanından 
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2009’da üye olmuştur. Herhalde saygıdeğer üyemizde bir yanlış bilgi vardı veya eksik bir bilgi 
vardı. Onu düzeltmiş olalım. Buyurun Sayın Can Çobanoğlu. 
 
Can Çobanoğlu 
Teşekkür ederim Sayın Başkan. Sayın Divan Başkanım, Sayın Kulüp Başkanım, değerli Yönetim 
Kurulu üyeleri ve Divanın çok saygıdeğer üyeleri, hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. 
Farkındayım, yemek vakti, programı 13’te ilan edilmiş olmasına rağmen, geçti. Onun için ben de 
mümkün olduğunca, sizleri çok kısa sürede fikirlerimle ve düşüncelerimle paylaşmak için 
kürsüde sizlerle birlikteyim. 
Şimdi bugün bizim için aslında Galatasarayda eski sporcular için çok önemli. Sayın Müdürüm, 
sizi unuttum, çok özür dilerim. Galatasarayda eski spor yapanlar için Semih abiyi görüyorum, 
İrfan abi orada, çok önemli, Florya’da el arabası ile rahmetli Başkanın kum taşıttığı bir sporcu, 
eski sporcu kardeşinizim. Şimdi de divan üyesi olarak karşınıza, size hitap etme fırsatı ve şansı 
yakaladım. Bu içinden, ocağından yetişmiş bir sporcu için, kişi için, son derece mutlu edici bir 
durum. Öncelikle bunu sizinle paylaşmak istiyorum ve ne mutlu ki, o Florya’dan, şimdi 
İstanbul'un çok önemli ve çok güzel bir yerinde, çok önemli bir spor tesisinin temelini atan, 
camiaya çok önemli işler yapan, bir Yönetim Kurulu ile birlikte, bugün buradayız. Florya bizim 
kalbimiz oldu, evet. Florya Türk sporunun da aslında lokomotifi oldu. Niye oldu? Çünkü 
Galatasaray hep ilklerin takımıdır. Sadece futbolda değil, Galatasaray basketbolu, voleybolu, su 
sporlarını, Türkiye'ye ilk getiren kulüptür. Dolayısıyla da çekilemeyen, başarılı olduğu zaman hep 
de paçasından aşağı çekilmek istenilen bir kulüptür. Şunu hatırlatmak isterim, Galatasaray ne 
zaman ayrışmaya başlasa, Galatasaray ne zaman ileri gitmeye başlasa. Galatasaray ne zaman 
Avrupa'da her zaman bizim tüzüğümüzde yazıldığı gibi, Ali Sami Bey ve arkadaşlarının yazdığı 
gibi, yabancı takımları yenmeye başlasa, mutlaka bir yerinden çekilir ve çekilmeye çalışılır. Biraz 
önce Sayın Başkan konuşurken, biraz dertli gördüm. Erden Timur kardeşimi de, keşke birileri 
anlatsa bizim yaptığımızı dedi. Marifet iltifata tabidir. Daha önceki divan konuşmalarımda da 
hep söyledim. Yöneticilik çok zor iştir. Ben de yöneticilik yaptım. Eviniz, barkınız, çoluğunuz, 
çocuğunuz, işiniz, her şeyi bir yere bırakırsınız ve sürekli de övgü kadar, yergi de alırsınız, eleştiri 
de alırsınız. 
Değerli Başkan, değerli Erden kardeşim, dertli başın sonra takacağı taç çok değerli olur. Siz 
yolunuza devam edin. Ben sizin ne büyük dertlerle, nasıl bir mücadele içerisinde olduğunuzu 
gayet iyi biliyorum. Galatasarayın sağ duyusu ve aklı selimi de bunun farkında, siz merak 
etmeyin. Ben size, bir kez daha bizi burada ağırladığınız için, sayın Divan Başkanı da toplantıyı 
buraya aldığı için bir kez daha size teşekkür ediyorum ve sizleri canı yürekten alkışlıyorum. 
Çünkü Galatasaray bir ilki daha yapıyor. Galatasaray nasıl anlatılan, Derwall’le, futbol devrimini 
yaptıysa, Galatasaray nasıl UEFA kupası ve Süper kupayı getirdiyse, yeni bir tesisleşme ve yeni 
bir anlayışla yeniden yine yola çıkmış vaziyette. Onun için, bırakın arkanızdan konuşsunlar, 
bırakın rakipleriniz sizi anlatsınlar. Sevgili Erden kardeşim hep beraber yukarı çıkalım, 6’ncı lig 
olalım diyorsunuz. Siz yolunuza devam edin, gelmek isteyen gelir, gelmek istemeyen gelmez. 
Sizin arkanızdan konuşanlar da bilin ki, arkada kalmışlardır ve arkanıza konuşuyorlardır. 
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Galatasaraylılığın ayrıcalığıdır, kıskanılması. Galatasaray 500 senedir, bu ülkeye ışık olmuştur. 
Galatasaray Lisesi bizim ocağımız, Galatasaray Lisesi sadece bizim ocağımız değil, birçok 
arkadaşımız bana dedi ki, ya ne var, Türkiye'nin ilk döneminden beri, bakanlar, onlar, bunlar, 
hep sizden çıkıyor kardeşim dedi. Biz de, ben de dedim ki, siz de vardınız da, biz sizi yok mu 
saydık? Gelseydiniz, sizinle beraber yapsaydık. Dolayısıyla böyle bir ocağın, böyle bir kültür 
hazinesinin, böyle bir spor kulübünün üyesi olmak, herkese nasip olmaz. Onun için 
Galatasarayın, biraz önce izah etti, Sicil Kurulu başkanımız sevgili Gürkan, çok üye olmak isteyen 
üyemiz var. Çünkü Galatasaraylılık başka bir formasyondur. Değerli dostlar, bu transfer dönemi, 
belki de son zamanların, ben bu işin içerisinde 50 senesini harcamış biriyim, bir kardeşinizim, bir 
dostunuzum, bir arkadaşınızım, bu transfer dönemi, belki de son senelerin pandemi sonrasında, 
en zor transfer dönemiydi. Hem Avrupa'da transfer piyasası daha yukarı seviyelere çıkarak 
dönmeye başladı, hem de ilk defa Katar’da yapılan dünya şampiyonasından sonra Suudi 
Arabistan, bunun nasıl bir PR olduğunu görerek, delicesine, büyük bütçelerle piyasaya girdi. 
Suudi Arabistan’ın ilk 4 takımını, devlet doğrudan aldı. Geride kalan takımlara da, rakama dikkat 
edin, 1 milyar dolar harcama yetkisi verdi. Dolayısıyla eğer bilinçsiz bir transfer dönemi 
geçirseydi bizim yönetimimiz, Sportif A.Ş.’miz, ciddi, yüksek miktarlarda paralar ödeyerek, 
büyük yükün altına girerdik. Sabrederek, hatta sevgili Erden Timur’un geçen sene kahraman ilan 
edenlerin, sosyal medyada bu sene, neredeyse Erden Timur’un bu işi beceremediğini söyleyecek 
hale geldiklerini de izledim, üzülerek. Ama sabrettiler ve ortaya çok doğru bir takım çıkardılar. 
Şimdi bu önemli isimleri Türkiye'ye getirmek, hem Galatasarayı yurt dışında, hem de bu tesisleri 
yaparak, geleceğimize yatırım yapan, yönetimimizi ve kulübümüzü, en yüksek mercimiz ve en 
önemli unsurumuz olan, genel kurul oylarıyla seçilen, Yönetim Kurulumuzu, hep birlikte, seçim 
sürecine kadar mutlaka desteklemeliyiz ve omuz vermeliyiz. Ben biliyorum, Başkanla sık sık 
görüşüyoruz sağ olsun, Sayın Başkandan randevu talep ediyorum. Sormak lüzumunu hissettiğim 
şeyleri, gidip soruyorum. O da bana sabırla cevap veriyor. Çok teşekkür ederim Sayın Başkanım. 
Ha keza, Yönetim Kurulu üyeleri de öyle. 3 tane büyük projemiz var. Bu 3 büyük projeyi, sadece 
bu Yönetim Kurulu çabasıyla yapamaz. Bizim de onlara omuz vermemiz lazım. En azından, 
onların moralini bozmamamız lazım. En azından, hür diye adlandırdığımız bu kürsüyü 
kullanırken, rakiplerimizin önüne gollük pas atacak, kelimelerden ve cümlelerden kaçınmamız 
şart. Sevgili Taner ağabeyin geçen sefer yaptığı konuşmada, kullandığı bir kelime, anında diğer 
tarafta, biz zaten söylemiştik, bak kendileri de itiraf etti diye kullanılmaya başladı. Biz daha 
önceki divan konuşmalarında da bunu ifade ettim, gündeme getirdim. Açık yayın yapılan bir 
programda, kürsü kullanıyoruz. Bu kürsüyü kullanırken, kulübümüzün menfaatlerine zarar 
verecek, hiçbir kelimeyi, hiçbir cümleyi, ithamı, kullanmamalı ve bulundurmamalıyız, 
Sözümüzün içerisinde. Bu hassasiyetle yolumuza devam edeceğimizi, Galatasarayın çok değerli 
üyelerinin kazanımları ile yarınları inşa etmek yolunda, önemli adımlar atan Yönetim 
Kurulumuzu destekleyeceğini, aslında Yönetim Kurulumuzun yaptığı işlerin, tamamen bizlerin 
yarınını, yarının Galatasaray’ını kurmak için yaptıklarını, bildiklerini, ben buradan bir kez daha 
size moral olsun diye değil, yaptığınız işlerin doğru taraflarını dile getirerek, ifade etmek 
istiyorum.  
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Değerli Galatasaraylılar, yolumuz Türkiye'nin 100’üncü yılının tam da Cumhuriyetin yüzü olan 
yolumuzdur. Yolumuz, irfanı hür, vicdanı hür Galatasarayın bize gösterdiği yoldur. Yolumuz 
inanarak, birbirimizin yanında durursak, açıktır. Beni dinlediğiniz için hepinize, saygı ve 
sevgilerimi sunuyorum.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Can Çobanoğlu’na teşekkürler. Sportif A.Ş. Başkan Vekilimiz Sayın Erden Timur, cevap 
hakkını kullanacak. Buyurun. Yalnız bir salona sormak istiyorum. Bir öğle molası, çünkü daha 5 
veya 6 konuşmacımız var. Tabii buyurun. Bir öğlen molası verelim mi, yemek molası verelim mi? 
Salona soruyorum. Yoksa devam edip, seri bir şekilde bitirelim mi? Yemeği sonra mı yiyelim? 
Akşam lig maçımız olduğu için, devam edip, bu arada yemek servisi de açık olacak herhalde. 
Devam ediyoruz. İsteyen yesin evet. Buyurun. 
 
Sportif A.Ş. Başkan Vekili Erden Timur 
Müsaadenizle. Saygıdeğer hanımefendiler, beyefendiler, çok kısa bir bilgilendirme yapmam 
gerekti, hasıl oldu. Ayhan ağabey, hitabetinde, benim çok kuvvetli gördüğüm ve hakikaten, en 
diyeyim, bu sanatı çok iyi kullanan birisi. Sanattan mı yaptı, bilemedim. Yoksa farkında 
olmadığından mı? Biz geçen seneki zararımızı da, giderimizi de hepsini gösterdik burada. Bir 
kisve ile sanki onu saklamış gibi hissettirdi. Çok şey, esef duyarım. Üzülürüm. Şeffaflığın sonuna 
kadar olması gerektiğini, hatta seçimlerden önce Sayın Başkanımızla konuşurken, her ay 
bilgilendirme toplantısı yapalım diye şey yapmıştık. Muvaffak olamadık. İnşallah bundan sonraki 
dönem oluruz. Bırakın Divanı, basına açık, basın toplantılarında bile geçen sene çok düşük 
sponsorluk gelirimizin olduğunu, çok düşük, tarihin en düşük maç günü gelirine sahip 
olduğumuzu, neredeyse en düşük ikisinden birisini, yani eksik yaptığımız noktaları hep söyleyen 
bir yönetimiz. Bu sene de onu nereye getirdiğimizi, dolayısıyla son derece şeffaf, geçen seneki 
zararı da paylaşan, bu sene de ne kadar zorluğa rağmen, hangi noktaya geldiğini paylaşan, 
oldukça şeffaf bir şeydi. Ayhan abi onu saklıyormuşuz gibi hissettirdi. Bırakın onu, tüm 
detaylarıyla paylaştık. Tersine, aksine, bu şeffaflıktan ötürü, teşekkür etmesini beklerdim. Çünkü 
onu hak edecek bir şey yaptığımızı düşünüyorum. Sadece o kısmı düzeltmek istedim. Çok 
teşekkürler. Çok sağ olun. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Biz teşekkür ederiz, açıklama için. Sıradaki konuşmacımız Sayın Faruk Gürbüzer. Sonra sayın 
Seçkin Koç.  
 
Faruk Gürbüzer 
Sayın Divan Başkanım, Sayın Divan, Sayın Kulüp Başkanım, Yönetim Kurulum ve değerli 
Galatasaraylılar, yemek saatine geldik. Onun için çok kısa bir şeyler söyleyeceğim. Hepimizin ilk 
defa toplandığı, ilk divan toplantımızı yaptığımız Kemerburgaz Metin Oktay tesisleri ile uzun 
yıllar hasret kaldığımız, son zamanlarında adeta bir harabeye dönen, Adamızı, göreve geldikten 
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çok kısa bir süre içinde, Galatasarayın ve Galatasaraylıların hizmetine açan, Sayın Başkan ve 
Yönetim Kurulumuza teşekkür ederek başlamak istiyorum. Sağ olsunlar, var olsunlar. 
Sayın Başkan, sayın Yönetim Kurulu, göreve geldiğinizden bu yana, sevgi, kardeşlik, barış 
ortamını kulübümüze getirdiniz, bu sevgi, barış ve kardeşlik ortamı içinde, şunu söylemek 
isterim ki, bugün kulübümüze zamanında üye olmuş, fakat çeşitli nedenlerle üyelik aidatlarını 
ödeyemedikleri için, üyelikleri askıya alınmış, 2.750’yi aşkın kulüp üyemiz, ağabeyimiz, 
kardeşimiz var. Cumhuriyetimizin kuruluş yıldönümünde, getirmiş olduğunuz bu sevgi ve barış 
ortamında, bir defaya mahsus olmak üzere, ödeme kolaylıkları da içeren bir sicil affı yapmayı 
düşünür müsünüz? Öte yandan gerek Kemerburgaz Metin Oktay tesislerimizin gerekse 
Adamızın, Galatasaray’a geri kazandırılmasında, çok büyük emeği olan, rahmetli Sayın 
Başkanımız Mustafa Cengiz Bey’e, Yusuf Günay Bey’e, Abdurrahim Albayrak’a teşekkür 
etmeden geçemeyeceğim. Çünkü yaptıkları çalışmaları çok yakından biliyorum. Yaptıkları, uzun 
uğraşlar sonunda, Galatasaraya kazandırdıklarını da biliyorum. Sağ olsunlar, var olsunlar. 
Öte yandan sözlerimi şöyle tamamlamak istiyorum. Geçen haftalar içinde, Norveç’te 
oynadığımız bir maçta, bir kulüp üyemizin, bir futbolcumuz hakkında, beş para etmez şeklinde, 
ağır hakaretlere maruz kaldığını, hep beraber yaşadık ve duyduk. Bilmiyorum herhangi bir 
müeyyide uygulanacak mı kendisine? Çünkü bu tür olaylarla başarılı olduğumuz müddetçe, sık 
sık karşı karşıya gelmemiz de mümkün. Ben bir ağabeyi, bir büyüğü olarak, pırıl pırıl aslan gibi 
bir Galatasaraylı olan gencecik Berkan’dan özür diliyorum. O Berkan büyük bir feragat örneği 
gösterdi, bu hakaretler karşısında, kulübümüzde kalmadı, giderken para kazandırdı. İnşallah 
gittiği yerde, İtalya’da başarılı olur. Onun başarıları hepimizin başarısı olacaktır. Beni dinlediğiniz 
için hepinize teşekkürler. Saygılar sunarım efendim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Saygıdeğer hazirun, sayın Seçkin Koç, biraz bekleteceğiz. Bizim gsdivan.com internet sitemizin 
bir sayfasını açabilir miyiz? Şeffaflık ne düzeyde bir görelim. Eğer şeffaflıkta bir sakınca varsa da 
sizin oylarınızla seçilmiş olarak, seçilmiş bir kardeşiniz olarak, ben burada da istifa etmeye 
hazırım yani onu söyleyeyim. Yani bir kendimize olan güvenimizi, birbirimizi olan sevgimizi, 
saygımızı kaybedersek, bazı şeylerin telafisi yok. Saygıdeğer hazirun, bu bizim gsdivan.com, 
otonom Divan Kurulunun, otonom ayrı bir platformunda olan sayfamız. Şimdi burada bir nasıl 
proses ediyoruz? Divandaki yardımcımız, Ebru Hanım bir sitede gezebilir miyiz? Bu nasıl şey 
yapıyoruz, yani konuşmacı videoları, tüm video, tutanak, bir ilgili sayfalarda gösterelim. 
Galerimizde bütün toplantı videoları, Galatasaray TV’den ve YouTube’dan yayınlanan, burada 
yüklenmiştir. Konuşmacılara göre kesitleri alınmıştır. Ve bu tamamen divanın 
moderasyonundadır.  
Gündemler, tutanaklar, konuşmacı videolarını gösterdik mi? Özür diliyorum, vaktinizi aldığım 
için ama belki kullanmayan, bu sitemizi kullanmayan üyelerimiz varsa, burada bütün tarihsel 
tüzükler de var. 12 Temmuz’a gelelim. Vakit kaybetmeyelim, tutanağa geçelim. 55 sayfalık 
tutanağımıza, 12 Temmuz, görüntüden, yayından, Galatasaray TV’nin çekiminden, ses kaydı 
alınıp, profesyonel bir deşifreciye çözümlettikten sonra, 55 sayfa olarak yüklenmiştir. İnternet 
bağlantısı biraz zayıf herhalde. Muhtemelen kolonlar engelliyor olabilir. Evet. Evet. Bakmak 
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isteyenler için bu 55 sayfalık kaydın bir kopyası, masamızın üzerindedir. Evet. Kapatabiliriz. Sayın 
Seçkin Koç’u beklettik. Özür dilerim. Buyurun. 
 
Seçkin Koç 
Sayın Başkanım, Yönetim Kurulu üyeleri, Divan Kurulu üyelerimiz ve toplantıya katılan 
saygıdeğer üyeler, bu arada toplantıya başlamadan evvel, sevgili Lise Müdürümüze, yeni 
görevinde başarılar diliyorum ve eminim ki, lisemizi de hak ettiği yerlere, daha kısa zamanda, 
daha ileriye taşıyacaksınız. Mektebi Sultaniyi. Bir liseli olarak da gurur duyuyorum. Yani size de 
başarılar diliyorum ilk baştan.  
Konuşmamın başında, öncelikle ben yönetimimize teşekkür etmek istiyorum. Bize yüzüncü 
yılımızda, 23’üncü şampiyonluğu getirdiği için, fakat bunun dışında da ben kendilerine, bütün 
Yönetim Kurulu arkadaşlara, gerek Kemerburgaz projesinde olması, Florya’daki çalışmalar, 
Adanın bizlere kısa bir zamanda açılır hale gelmesi, bakımından, çok büyük işler kısa zamanda, 
çok büyük işler becerdiklerini düşünüyorum ve onlara hakikaten huzurlarınızda teşekkürü borç 
biliyorum. Evet, yönetimimiz başarılı olmuş mudur? Geçen dönem? Olmuştur. Fazlasıyla 
olmuştur. Birlik ve beraberliği kurmuş mudur? Kurmuştur ve bu yönetimin bu senelerde de yani 
önümüzdeki sene, yani bu başlangıç yılımızda da başarılı olacağını bütün kalbimle 
düşünüyorum. Şimdi tabii ki kurullarda, bütçe çok önemlidir. Hep tartışma konusudur. Tartışılır. 
Bunda da tabii ki, baş aktör transferlerdir. Geçen sene, bu transferler sayesinde biz çok önemli 
bir şampiyonluk kazanmış durumdayız. Tabii ki burada Erden Timur’un hakkını da gözler önüne 
sermek lazım. Şimdi bu transferler olmasaydı, özellikle Icardi’nin transferinde bu şekilde 
olmasaydı, acaba biz şampiyon olabilecek miydik? Dolayısıyla tabii ki böyle transferlere, çok 
paralar harcanabiliyor ama başarı için belli şeyler gerekiyor. Nitekim unutmayalım ki, Icardi gibi 
futbolcularımız sayesinde birçok küçük evladımız, belki bizim aramıza katılacak ve kulübümüzün 
yeni, ileride yeni üyeleri olacaklar, taraftarları olacaklar. Bu seneye gelirsek, Icardi deyip 
geçmeyelim, yani oraya çok büyük paralar harcadık, 4 senelik anlaşmalar yapıldı. Fakat sadece 
Icardi’yi bile elde tutabilmek için, elde tutabilmek için yapılanlar, az bir şeyler değildir. Çünkü 
biliyoruz ki, Icardi’ye verilen para, kat kat çıkmıştır ve bizi şampiyonlar arenasına getirmiştir. Biz 
uzun zamandır, şampiyonlar liginde yoktuk. Avrupa'da yoktur. Sağ olsun bu yönetim sayesinde, 
tekrardan oraya ayağımızı basmış olduk.  
Şimdi transfer deyince, şöyle yani nedir Galatasarayın felsefesi, kulübümüzün felsefesi? Nedir 
Ali Sami Yen’in düşüncesi, felsefesi? Biz yurt içinde, diğer takımları yenmek için kurulmuş bir 
takım değiliz. Biz Avrupalı rakiplerimizi yenmemiz gerekir. Onlarla başa çıkmamız gerekir. Peki, 
bu nasıl olacaktır? Bu tabii ki, gerekli olan transferlerle olacaktır. Kolay mıdır? Hayır. Ama bir 
yerden başlamak gerekecektir. Erden Bey tabloda gösterdi. Avrupa kulüplerinin bütçelerini, biz 
onların çok gerisindeyiz, ne yazık ki, ama bir yerden başlamamız gerekiyor. Tabii ki başarılı 
olamazsak, bir risk alıyoruz. Ama bu risk alınmak zorunda, alınamazsa veya kendisinin dediği, 
gibi. Küçüleceksek, nasıl başarı gelecek? Yani risk alınmak durumunda, burada şansa da 
ihtiyacımız var. Ama dediğim gibi, ben iyi niyetliyim. Bu yapılan transferlerle, belirli, kulübün 
belirli bir yere geleceğini ve gelirlerimizin de artacağını düşünüyorum. Yani unutmayın, bu 
transferler sadece, oynayan oyuncular değil, bunlar dünya genelince, sansasyon yaratan kişiler 
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ve dolayısıyla bizim sadece Avrupa'da değil, bütün dünyada tanıtımımızı sağlıyor ve reklamımızı 
yapıyor. O yüzden ben transferler konusunda çok başarılı olduğunuzu düşünüyorum. Tabii ki 
riskler alıyorsunuz, tabii ki bütçe sorunumuz var. Ama geçen toplantılarda, bir eleştiri, yani 
eleştiriler daha fazlaydı. O zaman daha Avrupa şampiyonası, şey, şampiyonlar ligine katılma 
durumumuz yoktu. Zaniolo’dan bahsedildi. Zaniolo’ya çok para verildi. İtalya’nın hırçın çocuğu, 
acaba başarılı olacak mı? Acaba birisi ile kavga yapıp, oynatır mıyız, oynatmaz mıyız? Elimizde 
patlar mı gibisinden, eleştiriler getirildi. Ama gördünüz ki, hangi fiyata aldık, hangi zorluklarla ve 
üzerine kat kat koyarak, biz başka kulübe satabildik. İşte bu da Erden Bey’in hak ettiği, transfer 
sihirbazı lakabı, aynen oradan gelmektedir. Hakikaten olmayacak işler yapılıyor. Dolayısıyla ben 
bu transferlerle de takımın başarılı olduğunu düşünüyorum. Tabii ki son transferlerde vazgeçilen 
bir oyuncu yerine, alınan iki tane, Sanchez, Ndombele transferi var. Orada birazcık, böyle bir 
hatalar oldu diyebilirim. Niye? Çünkü sizler beklentiyi o kadar çok aştınız ki, tabanda, yani 
taraftarda, dolayısıyla o kişiyi, bize layık görmediler. Biz, taraftarımızdan bahsediyorum ve gelen 
mailler, mail trafiği, mesajlar sonunda tekrardan yine büyük paralar verilerek bu futbolcular, 
saydığım futbolcular alındı, ama inanın ki ben bu futbolcuların da bu kulübe çok büyük katkılar 
sağlayacağına ve başka Icardi’ler olacağını düşünüyorum, açıkçası. Şimdi transfer denilince, 
başarı geliyor. Tabii ki başarılı olduk mu? Olduk. Bu sene de olacağımıza inanıyorum. Şu ana 
kadar da başarılıyız. İnşallah da böyle gider. Fakat başkanımızın söylediği gibi, bu sefer de 
devreye kıskançlık giriyor. Kıskançlık deyip de yabana atmak gerekmiyor. Çünkü bu sefer bel 
altından bazı şeyler olabiliyor ve unutmayın ki, biz sahada bu maçları kazanırken, belki masa 
başında, kaybetme olasılıklarımız da olabiliyor. Yani şunu demek istiyorum.  Ben bazı konularda 
özellikle daha güçlü durmamızı, düşünüyorum. Nedir onlar? Mesela, Fetö yakıştırması, ben 
buna, yani kesinlikle bir eski Galatasaraylı olarak çok üzülüyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Konuşmacı, aslı astarı olmayan bu konuya, isterseniz hiç. 
 
Seçkin Koç 
Evet. Tamam ama şuna da geleceğim. Doğrudur. O zaman,  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Kulüp çünkü, gerekli hukuki, tabii. 
 
Seçkin Koç 
Tamam, ona geleceğim zaten. Şimdi Florya ile ilgili ithamlar veya işte kendi aramızdaki bazı 
şeylere yapılan ithamlar karşısında, onun dışında futbol federasyonu, hakem merkezi, yani 
buralarda da bizim daha bir aktif olmamız gerektiğini düşünüyorum. Şimdi tamam, biz bir 
Mektebi Sultani kültürü almışız. Doğrudur. Her laf edene bir şey yakıştıramayız, ona cevap 
veremeyiz. Bu bizim kültürümüze gelmez. Biz saygıdeğeriz. Artı, diğer kulüplerden bizi ayıran bu 
husus. Ama belki bunu başka mecralarda bir şekilde, bu insanlara aktarmamız gerekiyor. Yani 
şuna geliyorum. Mesela Fenerbahçeli Hukukçular Derneği var biliyorsunuz. Beşiktaşlı 
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Hukukçular Derneği de var. Niye bunlardan bahsediyorum? Çünkü, ben de bir hukukçuyum. 
Galatasaraylı Hukukçular Derneği Başkanıyım. Oraya da geliyorum, paralel olarak. Şimdi 
Fenerbahçeli Hukukçular Derneği, arkasına başkanlarını almış, belki bir parasal gücü de almış. 
Bütün bizim futbol yazarlarımıza hakaretler, tehditler, e şimdi veya bir kulübümüz hakkında, 
astarı olmayan iftiralar, e şimdi biz bunları dinleyecek miyiz? Nereye kadar? Bunları bir savunma 
yapılmayacak mı? Bence bunlara da bir savunma yapılması gerekiyor. Ama, belki kulüp bazında 
değil, bir başkan bazında değil ama bunun başka mecraları da var, ona da geleceğim. Birazcık bu 
konularda, mesela yıldız, 5 yıldız konusunda daha hassas olup, gerekli çalışmaları yapmamız 
gerektiğini düşünüyorum. Sağ olsun, Başkanımız bu son olayda, gerekli açıklamayı yapmıştır. 
Gerçi o akşam çok büyük, yani bizden de biliyorum. Çok büyük tepkiler gelmiştir. Haklılar, artık 
buramıza geldi. Gerekli cevabı vermiştir ve bildiğim kadarıyla, gerekli şikâyet için de başvuru 
yapılmıştır, öyle biliyorum. Doğrudur ve bunun için de size teşekkür ediyorum. Buradan şuna 
gelmeye çalışıyorum. Şimdi ben Galatasaray Hukukçular Derneği Başkanıyım, içimizde çoğu 
insan belki, haberdar bile değil. Niye? Çünkü, yani Kulüp hiçbir zaman, arkamızda olmadı ve 
geçen yönetimde bazı şeyler de yaşandı, ihtara varan, bizim Galatasaray Hukukçular Derneği 
olarak, sizden, Yönetimden, hiçbir beklentimiz yok. Sadece yani sizin yanınızda olmak istiyoruz, 
o kadar. Biz kimiz? Yani bu dernek Ankara’da 2017 yılında kurulmuş bir dernek. Bazı avukatlar 
bunu kurmuş. Sonra beni gelip buldular, işte üye olur musun? Olduk. Sonradan bana bir, bu sene 
başkanlık teklif edildi. Ben de kabul ettim. Niye kabul ettim? Çünkü Galatasarayı çok sevdiğim 
için. Benim de bir beklentim yok. Ne yaptım? Önce derneğimizi, İstanbul'a taşıdım. Niye? Kulübe 
yakın olmak için. Sonuçta liselileri, çünkü bazı şeyler oluşmuş, etmiş, eskiden. Vaktinizi 
almayayım, liselileri almaya çalıştım ve şu anda Yönetim Kurulumuzun yarısı liselilerden 
ibarettir. Ha, ben kimim? Ben de 35 senelik bir avukatım. 116 mezunuyum, İstanbul Galatasaray 
Lisesinden. İşte dolayısıyla her zaman da Galatasarayın neferi olmuş bir insanım ve bu anlamda 
da bu konularda, tabii ki kulüp belki bir şey yapamaz. Ama biz onun gerisinde, çünkü bizim tüzel 
kişiliğimiz var. Biz Kulübün dışındayız. Bazı beyanatlarda bulunabiliriz. Nitekim, yıldız konusunda, 
deklarasyonumuzu yaptık. Dernek olarak. Sosyal medyada paylaştık. Bunun dışında, yine bu en 
son Beşiktaş’ın demeçleri konusunda, Başkanın yaptığı gibi, demeçlerde bulunduk. Bildirilerimizi 
yaptık. Ama şimdi konuşuldu, Divan Başkanımız da belirtti. Çok komik dedi, böyle şeyler olmaz 
dedi, 5 yıldız konusunda konuşuyorum. Ama bunlarla ilgili bir sempozyum kurulabilir. Yani bir 
hak, kazanılmış hakkın, geriye yürümeyeceğini, hukukun üstünlüğünü, bütün bunlarla ilgili 
hukuki anlamda, bir yayınlar yapılabilir. Bunu biz üstlenmeye hazırız. Yani her hafta, 5 yıldızın 
nereden nereye geldiğini, kazanılmış hak nedir, ne değildir? Kanunların geriye yürümezliğini, 
anlatabiliriz. Şunu demeye getiriyorum kısaca. Bu konularla da kulübün yani haklarımız 
konusunda da, tabii ki dedikodulara, her dedikoduya cevap vermek durumunda değiliz. Ama 
daha aktif olmamız gerektiğini düşünüyorum ve bir kardeşiniz veyahut bir ağabeyiniz olarak da 
ben hukukçular, yani Galatasaraylı Hukukçular Derneğinin de birazcık arkasında durmanızı talep 
ediyorum. Yani görüyorsunuz, diğer kulüpler, yani Fenerbahçe Hukukçular Derneğinin 
arkasındaki başkan ve oradaki ilişkiler ve devamlı bizi yani rahatsız etmeleri, çünkü tabandan 
çok büyük tepkiler alıyoruz. Bizler de alıyoruz, sizler de alıyorsunuz. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Konuşmacı, toparlayabilirsek, lütfen.  
 
Seçkin Koç 
Toparlıyorum. Diyeceklerim bu kadardır ve tekrardan hepinize, sevgi ve saygılarımı sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler. Sayın Cemil Dönmez, buyurun. Son iki konuşmacımız, Sayın Ayhan Yeğinsu ve Sayın 
Turcan Bolayır. 
 
Cemil Dönmez 
7006 Cemil Dönmez. Sayın Divan Başkanım, Divan Heyetinin çok değerli üyeleri, sevgili 
başkanım ve Yönetim Kurulunun çok değerli üyeleri, sevgili okul müdürüm ve çok sevgili 
Galatasaraylılar, şu anda Galatasaray olması gereken yere döndü. Şampiyonlar ligindeyiz. 
Öncelikle bu konuda emeği geçen başta başkanım ve Yönetim Kurulu, teknik heyet, bütün kulüp 
çalışanları, futbolcular, kim varsa, hepsine çok çok teşekkür ediyorum. Daha da ileri gitmek 
isterim. Galatasaraya yarar sağlayacak, bir toplu iğne başı kadar fayda sağlamış olan kim varsa 
geçmişte, hepsine de çok sevgili Galatasarayım için, çok teşekkür ediyorum. Saniyen, bir 
endişem de var. Galatasarayda büyük borçlar var. Şimdi içimizde olan, benim çok sevdiğim bir 
spor ekonomisti kardeşim var, Bora Yargıç, onun da ifadesiyle bütün mal varlığımızın hepsini 
satsak, bugün itibariyle borçlarımızı ödesek, %67’sine yetiyor. %33 kadar daha açık var. 
Dolayısıyla bu bir Galatasaray sever olarak, beni son derece tedirgin ediyor ve son derece de 
düşündürüyor. 
Başarıyı eğer başarıya bağlı gelir unsuru ile bir strateji ortaya koyacaksak, bunun başarı olmadığı 
dönemlerde, büyük sıkıntılar doğuracağı da hepimiz tarafından aşikâr.  
Sponsorluk gelirleri de buna dahildir, gayet tabii ki. Hiçbir kuruluş, başarılı olmayan bir kuruluşa 
sponsor olmak da istemez, gayet tabii. Ama başarı dışında bir gelir unsuru elde edebiliyorsa, bir 
kulüp ki, pandemi döneminde bunlara yurt dışında çok da şahit olduğumuz kulüpler var. 
Dolayısıyla bunların her biri, o zor dönemlerde ayakta kalmışlardır. Bir de sürdürülebilir başarı 
gerekiyor. Çünkü eğer bugün şampiyonlar liginden elde ettiğimiz gelirleri kullanabiliyorsak, yarın 
şampiyonlar ligine girmediğimiz zaman durumu da düşünmemiz gerekir. Dolayısıyla 
sürdürülebilir bir gelir kaynağına da şiddetle Galatasarayın ihtiyacı olduğunu düşünüyorum. 
Ben ekonomik konulara fazla girmek istemiyorum ama başka bir konuya, özellikle başkanımızın 
çok haklı olduğu ve her toplantıda üzerinde durduğu, o her birimize tavsiye ettiği sevgi iklimi 
konusuna değinmek istiyorum. Bir hafta kadar önce, iki tane Galatasaray üyesi genç, evlendiler. 
Bir tanesi benim oğlum, bir tanesi de Galatasaray Lisesinden gelinim, kızım. Taçspor tesislerinde 
bu güzel ve müstesna geceyi son derece keyifli bir şekilde de sonlandırdık. Benim arzum, 
Galatasaray üyelerine aidiyet kazandırabilecek olması nedeniyle, Başkanımın ve Galatasarayın 
ileri gelenlerinin de orada bulunmasını arzu etmekten yanaydı. Dolayısıyla Başkanımı defalarca 
aradım, ancak maalesef hiçbir cevap alamadım daha sonra İkinci Başkanımız Sayın Metin 
Öztürk’ün kardeşi, Çetin kardeşimi aradım, ondan Tülay Hanım vasıtasıyla bilgi aldım ama 
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Başkanım hâlâ beni o dönemden beri aramadı. Tabii ki bir Galatasaray Başkanının, çok çok yoğun 
olduğunun bilincindeyim ve bu konuda hakkında da herhangi bir tereddüt yok. Ancak, iki 
Galatasaraylı evladın bir hafta boyunca, baba Başkanımdan haber var mı? Baba Başkanım bizi 
aradı mı diye sormalarını, bir Galatasaraylı olarak kalbime gömüyorum. O gece için sevgili 
Aykutalp Derkan, Divan Kurulu Başkanımızı da aradım ve bana hemen, hiç tereddüt etmeden, 
tabii ki Cemil kardeşim, senin bu gününde mutlaka Galatasaray olarak biz de yanında olacağız, 
ben de yanında olacağım dedi. Onun bu gayreti içerisinde olduğunu, son andaki rahatsızlığını da 
biliyorum ve serumlarla ayakta kalmaya gayret ettiğini de biliyorum ve ona da Başkanım gibi ve 
bir önceki Divan Kurulu Başkanımız Eşref Hamamcıoğlu gibi, gelin ile damadın, yani iki 
Galatasaraylı gencin şahitliğini yapmalarını rica etmiştim. Aykutalp Başkanımın ne kadar istekli 
olduğunu biliyorum ve kendisine çok çok teşekkür ediyorum ve geçmiş olsun diliyorum, o günle 
ilgili. Bugün burada aramızda değil ama, önceki Divan Başkanımız, Sayın Eşref Hamamcıoğlu, 
kendisi Bodrum’daydı, oradan vermiş olduğu sözü yerine getirdi ve senin bu gününde mutlaka 
Galatasaraydan birilerinin olması lazımdı dedi ve gıyabında ona şükranlarımı ve teşekkürlerimi 
ifade ediyorum. 
Galatasarayda bir ağabeylik, ablalık kültürü vardır, ben liseli değilim ama bunu çokça bu gözler 
şahit oldu. Dolayısıyla o ablalık ve ağabeylik kültürüne binaen, o sevgi iklimini de orada 
yaşatmayı çok arzu etmiştim ama sevgi iklimi, zannediyorum ki, sözden öze geçmeli. En azından 
şunu da söylemeliyim ki, sevgili Başkanımız sağ olsunlar, var olsunlar, çiçek göndermişler. Ben 
hiçbir çiçeğin bir içi sevgi ile dolu kalpten çok daha güzel olduğuna veya en değerli pırlantadan 
daha değerli olduğuna inanmıyorum. Dolayısıyla sevgi dolu bir kalp, bunların hepsini her şeyden 
daha çok barındıracaktır. Dolayısıyla sevgi iklimi dediğimiz zaman, en azından, Galatasaray Spor 
Kulübünde, geçlerimize, bizden sonraki bütün üyelerimize, kucağımızı, bütün varlığımızla 
açabilmemizdir. Bu bir mutlu gözlemimi de ifade ederek sözlerimi tamamlamak istiyorum. Sicil 
Kurulu başkanımız, sevgili Gürkan Eliçin kardeşim sunumunu yaparken, üyelerle ilgili bir bölümü 
de gösterdi. Dolayısıyla üyelerle ilgili bölümün hepimize son derece lazım olduğunu, iletişimde 
son derece işimize yaradığını ve Galatasarayda böyle bütünlük, böyle birlik, beraberliğin 
olacağına inanıyorum. Beni sabırla dinlediğiniz için bu engin ve güzel topluluğa da şükranlarımı 
sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Cemil Dönmez’e teşekkürler. Sıradaki konuşmacımız, Sayın Ayhan Yeğinsu, son olarak da 
Sayın Turcan Bolayır konuşacak.  
 
Ayhan Yeğinsu 
4840 Ayhan Yeğinsu, değerli Galatasaraylılar, hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. Bugün bu 
olumlu havada bir iki olumsuz şeyi söylemek mecburiyetindeyim maalesef çünkü birtakım 
gerçeklerin bilinmesi lazım. Hep söylediğim bir şey var. Bu kulüpte hakikaten sevgiyi, birliği, 
beraberliği istiyorsak, birtakım şeyleri, halının altına süpürmeyeceğiz. Üstüne gideceğiz ve 
çözeceğiz. Üstüne gidip, çözmediğiniz takdirde de bu konu, maalesef kanayan bir yara olarak 
devam eder. Onun için şunu söylemek istiyorum. Sicil Galatasaray Spor Kulübünde kanayan bir 
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yara. Bunu halledemiyoruz. Halledebileceğimizi de görmüyorum. Çünkü konunun üstüne 
gitmiyoruz. Konunun üstüne gitmeden de bunu çözmek mümkün değil. Şimdi maalesef Sicil 
Kurulu Başkanı, çok talihsiz bir konuşma yaptı. Ben 56 yıldır bu kulübe üyeyim, sporculuk 
dönemimi de saymıyorum. Sporculuk dönemimi de sayarsam, 60 yılı geçiyor ve ilgili bir üyeyim. 
Yani bu kulüpte ne oluyor ne bitiyor, branşlarda ne oluyordur, işte sicilde ne oluyor ne bitiyor? 
Bunları gayet yakından takip ederim ve sonuna kadar takip ederim. Başladığım bir konuyu da 
bitirmeden de bırakmam. Sicil de bunlardan bir tanesi, yaşadığımız, bundan 3, 4 sene önce 
yaşadığımız rezalet, maalesef bu kulübe damgasını vurmuştur ve onun sonucuna kadar da ben 
gideceğimi söyleyeyim. O konuyu şu anda hukuk departmanı takip etmiyor, takip etmesi gerekir. 
Buradan da Yönetim Kuruluna bunu söylemek istiyorum. Niye takip etmiyorlar? Onu 
bilemiyorum, belki Başkanla konuştuğumuzda beni aydınlatır. Şimdi bakın, Galatasaray Lisesi, 
hiç kimsenin itirazı yok. Başımızın üstünde yeri var. Ancak bir şeyi yaparken doğru yapmamız 
lazım. Galatasarayda son 25 yıla bakalım. Galatasaray Lisesinden müracaat edenlerin sayısı 
ortalama, 100, 110, 110’u geçmemiş. Geçen seneye bakıyoruz, 270 küsur. Bu seneye bakıyoruz, 
yanlış okumadıysam, 248. Olabilir. 400 kişi müracaat ediyorsa, 400’ünü de alın. Bunu daha 
önceki konuşmalarımda da söyledim. Ama bir şartla, bir şartla. Sayın Sicil Başkanına da buradan, 
onu çok nete olarak söylüyorum. Galatasaraylıları alın buraya, Galatasaraylıları. Fenerlileri, 
Beşiktaşlıları, Trabzonluları, Bursalıları değil. Diyor ki, sayın Sicil Başkanı, ben 7 sene daha Sicil 
Başkanlığı yaptım. Algı operasyonu yapıyorsunuz sayın Sicil Başkanı, siz o 7 senede, almış 
olduğunuz insanlar içerisinde, Galatasaray dışından farklı kulüplerden insanlar var. Bugün de 
var. Bunu çıkın, çıkın ve buradan ifade edin.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Ayhan Yeğinsu, Sayın Ayhan Yeğinsu, cevap hakkı doğuracak ve toplantıyı uzatacak.  
 
Ayhan Yeğinsu 
Başkanım olabilir. Bakın bu konu Galatasarayın en, 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Bakın, bakın, bu konuda, hayır. Bu konuda bir kanıt varsa, farklı kulüp aidiyeti olan birileri varsa, 
bunu şüphe değil, kanıtlarıyla getirin, çıkartılacak, çıkartılır. 
 
Ayhan Yeğinsu 
Bir dakika, bir dakika, sözümü kesmeyin lütfen. Sözümü kesmeyin lütfen. Dinleyin, sonuna 
kadar, ondan sonra. Siz kendinizle ilgili konuda, kendinizle ilgili konuda, sosyal medyayı takip 
ettiğinizi söylüyorsunuz. Ondan sonra çıkıp burada şeyi söylüyorsunuz, sosyal medyayı takip 
ediyorsanız, gördünüz mü Mustafa Cengiz döneminde, onu ibra etmeyenlerin, Fenerbahçeli 
olduklarını, Beşiktaşlı olduklarını nasıl ilan ettiler, o sosyal medyada gördünüz mü? Galatasaray 
Lisesi mezunu olanlarını. Onların kimler olduğunu biliyor musunuz? 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Benim bilmeme gerek yok. Kanıtınız varsa, getirin, derhal çıkartılsın bu insanlar. 
 
Ayhan Yeğinsu 
Bu sizin işiniz değil, bu yönetimin işi. Siz karışmayın bu konuya, bu yönetimin işi, ben yönetime 
söylüyorum. Bu sizin işiniz değil. Bu konu Galatasarayın kanayan yarası, bu konuyu 
halletmediğimiz takdirde hiçbir şey olmaz. Bakın şu sütunlarda ne yazıyor? Fikri hür, vicdanı hür, 
irfanı hür, altına da geleceği hür demişsiniz. Geleceği Galatasarayın hür değil. Siz bu farklı 
kulüpteki insanları, bu kulübe doldurursanız, kendi menfaatleriniz için, ondan sonra 
Galatasarayın geleceği hür olmaz. Aynı bugün Türkiye Cumhuriyetinin yaşadığı sıkıntıları yaşarız. 
Bu kadar net. Bu kadar net. Bu konuda hiç kimseye taviz vermem. Bu konu halledilmesi gereken 
bir konudur, değerli Galatasaraylılar, bu kulüpte Galatasaraylı olmayanların işi yok. Benim 
yönetim seçiminde, benim genel kurulumda, hiçbir Galatasaraylı olmayan kişi karar verici 
olamaz. Bunu halletmemiz lazım. Bu konuyu ilerideki günlerde her türlü bilgisi ile belgesi ile de 
sunacağım, hiç merak etmeyin. Benim takip ettiğim, şeyi sonuna kadar gider. Bakın bu konuda 
mahkemeler var, haberiniz yok. Hepinize saygılar sunuyorum. Hepinizi saygıyla selamlıyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Burası Divan Kurulu, bizim moderasyonumuzda. 
Saygıdeğer hazirun, toplantıların uzama nedeni, bu tip kişisel sataşma nedenidir. Cevap hakkını 
kullanmak için, sayın Sicil Kurulu Başkanımız Gürkan Eliçin’i davet ediyorum. Buyurun. 
 
Sicil Kurulu Başkanı Gürkan Eliçin 
Değerli Divan Kurulu, herkesi tek, tek tekrar saymayacağım. Ancak birtakım ifadeleri kabul 
etmem mümkün değil. Sayın Ayhan Yeğinsu, beni yeterince tanır. Daha evvel disipline de 
vermişti. Dolayısıyla tanışırız kendisiyle, hiç sorun değil. Aslında bana kullandığınız ifade de bir 
disiplin suçu ama ben size, sizin bana yaptığınızı yapmayacağım sayın Yeğinsu. Sizi disipline 
vermeyeceğim yani. Galatasaray Lisesi Türkiye'nin gözbebeğidir, Galatasaray Lisesi, Galatasaray 
Spor Kulübünün doğduğu ocaktır. Kimse, haddini aşarak, Galatasaray Lisesini başka 
tartışmaların içine çekemez. Kıdemli üye de olsa çekemez, Sicil Başkanı da olsa çekemez. Hiçbir 
şekilde çekemez. Ben böyle bir polemiğe sizinle girmeyeceğim Sayın Yeğinsu. Son derece net 
olarak söylüyorum ki, elinizde kanıt varsa, getirirsiniz, tüzüğün gereği yapılır. Yapılmıştır bundan 
evvel. Bundan sonra da yapılacaktır. Çok net. Ben 7 sene Sicil Başkanlığı da yapmadım ayrıca, 
söylemediğim şeyleri de bana atfetmeyin. 7 sene sicillerde çalıştım. Bu ilk başkanlığım, 
muhtemelen de son olur. Çünkü, maalesef bu tip tartışmaların odağında olmak, insana, 
Galatasaraya hizmet zevki ve şevki vermiyor.  
Dolayısıyla ben sizinle tartışmayacağım. Galatasaray Sicil Kurulu Başkanı olarak, elinizde ne 
varsa, derhal getirin. Tüzük ne emrediyorsa, yasa ne emrediyorsa, medeni kanun ne 
emrediyorsa, yapılır. Bunun ötesinde söylenen her şey iftiradır. İftirayı atan da müfteridir. 
Teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Teşekkürler, Sayın Gürkan Eliçin’e. Kifayeti müzakere. Sayın Hocam buyurun.  
 
Turcan Bolayır 
Efendim böyle elektrikli bir durumda, sahneye çıkmak biraz zor. Ama toparlamaya çalışacağım 
inşallah. Hepinizi en içten duygularla selamlıyorum, sağlıklar diliyorum. Galatasarayda kol kırılır 
yen kırılır filan işte neyse. Psikolojim de bozuldu yani biraz, konuşurken kusura bakmayın, 
elektrikli havayı çevirmek için elimden gelen ne lazım, yapacağım. Bence Galatasaray iyi 
yoldadır. Galatasaray imrenilecek duruma girmektedir. Galatasaray benim askerlik yaptığım 
yerdi burası, Hasdal, Kemerburgaz’da ben Hasdal’da, bundan seneler evvel askerlik yaptım. 
Buraya kurtlar inerdi, kurtlar. Kimse yürüyemezdi. Burası yeni bir vaha oluyor, vaha. Canlanıyor. 
Devasa eser meydana geliyor. Bunun üzerinde duracağımız yerde, biz birbirimizi yemeye kalktık. 
Son derece yanlış, canlı yayınlarda biraz daha dikkat etmek lazım. Yöneticilik zorlaştı. Her 
kalemde zorlaştı. Yöneticiyi nasıl motive edersiniz? Böyle günlerde edersiniz. Onları 
cansızlaştırırsanız, bıktırırsınız. Bırakıyorum ya diyiverir. Bırakın şu devasa ürün ortaya çıksın. 14 
bin metrekare üzerine kurt inen, kervan geçmeyen bir yere gelmişiz. Burada Divan toplantısı 
yapıyoruz. Çok fevkalade ve inanılmaz bir şey. Divan Başkanı Aykut’u ben çocukluğundan 
tanırım. Hiçbir zaman vazifesini ihmal etmedi, gayet de güzel idare etti. Şimdiye kadar, 
Galatasarayda tamam, tenkitler yapılır. Ben de yapıyorum. Ben de yapıyorum. Mesela Falcao’yu 
çok yaptım. Ama Falcao sakattı, inanmadılar bana. Bana inanmadıkları için defalarca söylemek 
mecburiyetinde kaldım. Yine söylüyorum. Sakat futbolcu varsa, onları bugün söylemeyeceğim, 
futbolla ilgili hiçbir şey söylemeyeceğim. Söylettirmeyeceksiniz bana, kısa da keseceğim. Uzadı 
işler. Herkes birbiriyle barışık olsun. Nereye gidiyoruz? Yazıklar olur sonra bize. Hepinizi saygıyla 
selamlıyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sevgili Turcan Hocama, duygusal ama çok uyarıcı konuşması için teşekkür ederiz, Başkanlık 
Divanı olarak. Ben kürsüye Başkanımız Sayın Dursun Özbek’i davet etmek istiyorum. Başkanım 
sizi bugün kurtardım, bütün şimşekler Divan Başkanlığı’na yöneldi. Bugün iyisiniz, maşallah. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Teşekkür ediyorum değerli Başkanım. Evet. Şimdi, yani bu toplantılarda, istişare kurulu olduğu 
için Divanlarımız bizim, tansiyonun yükselmesi son derece doğal. Kabul edilebilir. Sadece yapılan 
tenkitlerin, kişiselleşmemesi ve belgeye, evraka bağlı olmasında büyük önem var. Çünkü 
tartışmanın, kutuplaşmanın büyük kısmı buradan çıkıyor. 
Birbirimizi itham etmememiz lazım, birbirimize iftira atmamamız lazım. Yazık. Esasta, sonuçta 
sorduğunuz zaman, bütün Galatasaray üyelerine soralım. Amacın ne kardeşim senin? Niye 
Galatasaraylısın? Galatasarayı ne kadar seviyorsun diye soru açsak. Hepsinden %100 aynı cevabı 
alırsınız. Aynı cevap çıkar. Peki, nasıl oluyor da, böyle bir sevgi birlikteliğinden nasıl oluyor da, 
yani böyle bir elektriklenme, kavga çıkıyor?  
Değerli Galatasaraylılar, Galatasaray sahip olduğu kültürle, değerleriyle, bu kavgalardan 
arınmıştır. Bugün ortaya çıkan elektriklenmenin de kısa sürede halledileceğini düşünüyorum. Ve 
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seçildiğimiz günden beri ortaya koyduğumuz, sevgi ve barış ikliminin devam etmesi, buna halel 
getirecek her şeyin karşısında da Yönetim Kurulu olarak duracağımızı bilmenizi isterim. 
Kimse Galatasarayın geleceğini planlarken, bu barış ikliminin büyük fayda sağlayacağını bilerek, 
bunun aleyhinde çalışmasın. Veyahut da söylemleriyle buna halel getirecek bir davranış 
biçimine girmesin. Varsa bazı kişisel şeyler, o kişiyle, yönetimle, başkanla konuşarak, 
çözülmesinde fayda var. Genele atfedilmemesi lazım. Çünkü, ısrarla söylüyorum. Biz 
Galatasarayın önümüzdeki 20, 25 yılını planlamak üzere projeler yapıyoruz. Her sefer de 
diyorum ki ya bu projelerin, yani şimdi kim itiraz edebilir? Biz 25 senelik bir projeksiyonla bu 
yaptığımız projelerle, Galatasarayın 25 yılına taşıyacağız dersek, kim bunun karşısında durabilir? 
Kim buna hayır diyebilir, hangi Galatasaraylı hayır diyebilir? Hiç kimse? O zaman, o zaman 
arkadaşlarım, eğer Yönetim olarak diyorsak ki, arkadaşlar biz bu projeleri yapacağız. Şunda da 
mutabığız, önümüzdeki yıllara taşımak için bunlar gerekli. Ama bunları yapabilmemizin bir tek 
yolu var. Birbirimizi sevelim ve barışalım. Diyorsak, niye buna karşı çıkılır? Yahut da niye bu 
istemezük tavrı ortaya çıkar? O zaman Galatasaraylılık bunun neresinde, değerli 
Galatasaraylılar? Onun için ısrarla, ben ve Yönetim Kurulu arkadaşlarım, ısrarla, bunu 
savunacağız ve bugün rakiplerimiz dahi söylüyor yani, rakiplerimiz söylüyor, bir Divan 
konuşmasında, rakip takımın başkanı şöyle ifade kullanıyor ya, ya adamlar işte Kemerburgaz’da 
temel atma töreninde, eski başkanlar, herkes bir araya geliyor, birlikteliği sergiliyorlar filan, biz 
niye yapamıyoruz? Ya rakiplerimiz gıpta ederken buna, bizim buna karşı durmamız son derece 
yanlıştır ve durulduğu için söylemiyorum bunu. Ama geldiğimiz noktada bunun ne kadar önemli 
olduğunu vurgulamak istedim. Dolayısıyla değerli hazirun, sözlerimi şöyle tamamlamak 
istiyorum. Yaptığımız her şey, demin ifade ettim, seçim öncesinde, size bir broşür hazırladık, 
yapacağımız işlerle. Seçim döneminde, yaptığımız toplantılarla, yapacağımız işleri tek, tek, tek 
anlattık. O anlatımımıza bağlı olarak, o anlatımımızdan dolayı, genel kurul, bize yetki verdi. Bu 
yetkinin verilmesi sebebi, o gün orada yaptığımız açıklamalar. Bugün de buradan diyorum ki, 
değerli Galatasaraylılar, biz o gün ne söylediysek, noktasına, virgülüne kadar. Yazılısı burada 
benim yanımda var. İsteyene de veririm. Ne söylediysek, aynısını yapmışız. Ne açıklama 
gerekiyorsa, genel kurul yahut da Galatasaraylıların neyi bilmesi gerekiyorsa, onu söylemişiz 
zaten. O gün orada da açıklamışız, defaatle, sonraki yaptığımız toplantılarda, efendim nakit 
akışından tut, maliyetine kadar yapılacak metrekare, her şeyi açıklamışız.  
Merak edenler bir zahmet, o günkü şey, bizde de var. Bizden de isteyebilirsiniz. Bunu biz size 
tevdi ederiz, biz size anlatırız. Kaldı ki buradaki kürsüden yapılan konuşmaların, çok dikkatli 
yapılması, bu konularda, özellikle bazı ticari konularda verilecek bilgilerin, çok seviyeli, 
olmasında fayda var. Yönetim olarak, demin ifade ettim bir koro şeklinde hücum var. Bir 
koalisyon var bizim karşımızda şu anda, eğer takip ediyorsanız, güncel olayları. Bir koalisyon var. 
Birisi bir yerden saldırıyor, ötekisi ona yol gösteriyor, ötekisi öteki taraftan saldırıyor. Sen bunu 
böyle yaptın, işte Galatasaray böyle yapıyor filan. Dillerinde Galatasaraydan başka bir şey yok. 
Biz bu kesimle, bu koalisyonla mücadele ederiz, vız gelir, tırıs giderler. Benim sizden ricam, siz 
de bu yapılan kavganın içinde, bu yapılan mücadelenin içinde, ne olur bizim arkamızda durun. 
Bize destek verin. Biz hepimizin kavgasını veriyoruz.  
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Değerli hazirun, bugüne kadar yönetimime gösterdiğiniz, şahsıma gösterdiğiniz destekten 
dolayı, hepinize büyük teşekkür ediyorum. Hepinize tekrar saygılarımı sunuyorum. Afiyet olsun 
efendim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Başkanımızın konuşması için teşekkürler. 3 saat 45 dakika süren, Divan Kurulumuzun Ekim ayı 
oturumunu kapatıyorum. Küçük bir hatırlatma, Ekim ayı olağan divan toplantımız, ikinci 
Çarşamba, yani 11 Ekim tarihinde gerçekleşecek. Gündem ve yeri bilahare bildireceğiz. 
Katılımınız için, teşekkürler. Hoşça kalınız.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



47 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Aykutalp Derkan (6833) 
Başkan 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

İbrahim Ziyal (6329) 
Başkan Yardımcısı 

Sonay Kale (9001) 
Başkan Yardımcısı 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Z. Nilüfer Sanvar (7167) 
Yazman 

Ali Tüzmen (8377) 
Yazman 

 
 
 


